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ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΔΗΜΟΥ  ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η    4η 

 

 

Της  8ης  Φεβρουαρίου 2001 

 

Ημέρα   ΠΕΜΠΤΗ  και ώρα 21.00’ μ.μ. 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ :  ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ  ΖΗΣΗΣ 

 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ     ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΣΥΜΕΩΝΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

 

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης Αντώνιος, Αργυριάδης Νικόλαος, Βαβαλέκας 

Ιωάννης, Βέρρος Κων/νος, Βλάχος Ηλίας,  Βλάχος Ιωάννης, Γκότσης Ηλίας, 

Εμμανουηλίδου Καίτη, Ζαπάρα Μαίρη, Καβακλιώτης Αντώνιος, Καϊδατζής  

Νικόλαος, Κουρουζίδης Μηνάς, Κωνσταντινίδου Ελένη, Μπάρκας Αθανάσιος, Νέδος 

Νικόλαος, Σαουλίδης Στυλιανός, Σίγκας Γεώργιος, Στρατουδάκης Στυλιανός,  

Σωτηριάδης Δημήτριος, Τερζόπουλος Γεώργιος,  Τότσιος Ηλίας. 

   

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

1) Παπαδόπουλος Χρήστος – Αντιπρόεδρος, 2) Μισυρλής Σπυρίδων, 3) Μπόγιογλου  

Βάσω,4) Νυκτοπάτης  Αντώνιος, 5)  Συμεωνίδης Βασίλειος.  

   

 

Θ Ε Μ Α Τ Α   Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ 

 

 

 

ΘΕΜΑ  1°:  Επανασυγκρότηση του Δ.Σ. του Ν.Π. «20η Σχολική Επιτροπή του 11ου 

Δημοτικού Σχολείου και του 9ου Νηπιαγωγείου». 

 

ΘΕΜΑ 2°: Τροποποίηση προγραμματικής σύμβασης μεταξύ Δήμου, Τ.Ε.Δ.Κ. και 

Δημοτικής Επιχείρησης Παιδικών Σταθμών. 

 

ΘΕΜΑ  3°:  Υπόδειξη αιρετών εκπροσώπων του Δήμου για το Δ.Σ., του 

Κ.Α.Α.Μ.Ε.Α. Σερρών. 
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ΘΕΜΑ  4°:  Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου για την επιτροπή εξατομίκευσης 

ζημιών που προκλήθηκαν σε καπνοξηραντήρια, θερμοκήπια και 

γεωργοκτηνοτροφικά κτίσματα από χαλάζι και ανεμοθύελλα, τον 

Σεπτέμβριο του 2000. 

 

ΘΕΜΑ  5°:  Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή σε εφημερίδες και 

περιοδικά, για το έτος 2001. 

 

ΘΕΜΑ  6°:  Ψήφιση πιστώσεων για εκτέλεση προμηθειών με την διαδικασία του 

άρθρου 23 του ΕΚΠΟΤΑ και συγκρότηση της Επιτροπής Παραλαβής, 

σύμφωνα με το άρθρο 28 του ΕΚΠΟΤΑ. 

 

ΘΕΜΑ 7°:  Αντικατάσταση μέλους του Δ.Σ. του Α' Κρατικού Παιδικού Σταθμού 

Δήμου Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ  8°:  Οικονομική ενίσχυση του Συλλόγου Φίλων Γραμμάτων και Τεχνών. 

 

ΘΕΜΑ  9°:  Ψήφιση πίστωσης ποσού 8.480.480 δρχ. και έκδοση εντάλματος υπέρ 

του Κων/νου Κούσιου και Φωτεινής συζ. Ευθυμίου συζ. Ευθυμίου 

Κοντζικλίδου κατ' ισομοιρία κατόπιν της υπ΄ αρ. 114/2000 απόφασης 

του Μονομελούς Πρωτοδικείου Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ 10°: Τακτοποίηση οφειλών για την εκτέλεση προγραμμάτων του Υπουργείου 

Εργασίας από το Κέντρο Συνοδευτικών Υποστηρικτικών Υπηρεσιών 

του Δήμου. 

 

ΘΕΜΑ 11°:  Έγκριση αδειών λειτουργίας καταστημάτων Υγειονομικού 

Ενδιαφέροντος. 

 

ΘΕΜΑ 12°:  Έγκριση αναμόρφωσης του προϋπολογισμού της Δ.Ε.Π.Κ.Α. χρήσης 

2000. 

 

ΘΕΜΑ 13°:  Ενημέρωση για αποφάσεις του Δ.Σ. των Δημοτικών Επιχειρήσεων. 

 

ΘΕΜΑ 14°:  Έγκριση προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες του Δήμου. 

 

ΘΕΜΑ 15°:  Έγκριση επιστροφής χρηματικών ποσών ως αχρεωστήτως 

εισπραχθέντα. 

 

ΘΕΜΑ 16°:  Έγκριση απολογισμού σχολικών επιτροπών έτους 2000. 

 

ΘΕΜΑ 17°:  Έγκριση τοπικού ρυμοτομικού σχεδίου και όρων δόμησης στην 

περιοχή Σιγής για την κατασκευή 24 κατοικιών από τον Ο.Ε.Κ. 

 

ΘΕΜΑ 18°:  Πρόταση πολεοδόμησης περιοχής Κ.Τ.Ε.Λ. και καθορισμός όρων 

δόμησης. 

 

ΘΕΜΑ 19°:   Ανταλλαγή οικοπέδου Ιωάννη Μανδέλα με δημοτική έκταση. 

 

ΘΕΜΑ 20°:  Έγκριση μελετών, Α.Π., κ.λ.π. Δημοτικών Έργων. 
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ΘΕΜΑ 21°:  Έγκριση προτάσεων του Γραφείου Κοινωνικής Μέριμνας του Δήμου, 

για: 

α)  Προσωρινή στέγαση οικογενειών απόρων δημοτισσών σε δύο 

διαμερίσματα  του κληροδοτήματος Αποστολίδη. 

   β)  Παροχή χρηματικού βοηθήματος σε οικονομικά αδύνατη 

δημότισσα. 

                       γ)   Οικονομική ενίσχυση δημότισσας προς αντιμετώπιση στεγαστικών  

αναγκών της.  

 

ΘΕΜΑ 22°:  Εκδήλωση τιμής στον Μεναχέμ Σιμαντώφ.  

 

 

4η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η    2001 

 

 

κ. Πρόεδρος:  Κύριε Δήμαρχε, κ. κ. συνάδελφοι, αρχίζει η συνεδρίαση. 

Θέλει να θέσει ο κ. Γκότσης ένα ζήτημα  προ ημερησίας διάταξης. 

κ. Γκότσης: Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε, κ. κ. συνάδελφοι, θα ήθελα να 

απευθύνω κάποια ερωτήματα. Εχθές έγινε η παρουσίαση του ερευνητικού 

προγράμματος το οποίο παρακολουθήσαμε οι Σύμβουλοι και όλος ο τεχνικός κόσμος. 

Εκείνο που πρέπει να επισημάνουμε είναι ότι δεν έγινε καμιά αναφορά στη δουλειά 

που έκανε στο Τ.Ε.Ι. η προηγούμενη Δημοτική Αρχή. Είναι μια εργασία όσον αφορά 

της χρήσης γης. Το υλικό βρίσκεται στο γραφείο του Διευθυντού των Τεχνικών 

Υπηρεσιών και νομίζω ότι χρησιμοποιήθηκε και θα έπρεπε να γίνει μια αναφορά, όχι 

τόσο γιατί σχεδιάστηκε από την προηγούμενη Δημοτική Αρχή, όσο για το Τ.Ε.Ι., με 

το οποίο ο Δήμος θα πρέπει να έχει μεγαλύτερη συνεργασία με αυτό το εκπαιδευτικό 

ίδρυμα. Να βρίσκεται πιο κοντά ώστε από το ίδρυμα το οποία είναι μέσα στην πόλη, 

μπορεί να λύσει ορισμένα προβλήματα. Να υπάρχει μια σχέση αμφίδρομη μεταξύ του 

Δήμου και των Τ.Ε.Ι. 

Δεύτερον, θα ήθελα να αναφερθώ στην πράξη εφαρμογής που έγινε στην γειτονιά 

Αγίου Αθανασίου. Οι συστάσεις έχουν πάει να εξεταστούν από την  Νομαρχιακή 

Αυτοδιοίκηση, θα ήθελα να μου πείτε κύριε Δήμαρχε, ποιες είναι οι ενέργειες σας 

προκειμένου να τύχουν θετικής αντιμετώπισης σύμφωνα με την εισήγηση της 

Υπηρεσίας. 

Υπάρχει μια αντίθεση όσον αφορά την εισήγηση της Υπηρεσίας και της εισήγησης 

του  μελετητή. Το αναφέρω διότι όλοι γνωρίζουμε, κι εγώ προσωπικά αναγνωρίζω το 

ενδιαφέρον σας για κείνη τη γειτονιά, ότι θέλουμε να τους βάλουμε σε σπίτια και όχι 

να γκρεμίσουμε τα σπίτια. 

 κ.  Πρόεδρος:  Ο κύριος Δήμαρχος, έχει τον λόγο. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα ήθελα αρχικά, να ευχαριστήσω όλους τους συναδέλφους 

για το ενδιαφέρον που δείξατε και τις ευχές που μου δώσατε στην πρόσφατη 

προγραμματισμένη εγχείρηση που έκανα. 

Όσον αφορά το Τ.Ε.Ι. δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα. Εμείς την εργασία αυτή την 

ψηφίσαμε, την αναγνωρίζουμε και την χρησιμοποιεί ο Δήμος. Ούτε πρόβλημα 

υποτίμησης υπάρχει. Είναι η μελέτη, υπάρχει και είναι μια μελέτη χρήσιμη για τον 

Δήμο.  Δεν υπάρχει πρόβλημα υποτίμησης και υποβάθμισης της μελέτης. Αν οι 

πανεπιστημιακοί που παρουσίασαν αυτή τη δουλειά δεν αναφέρθηκαν, δεν μπορώ να 

κάνω κάτι εγώ. Αυτοί αναφέρθηκαν στα σχέδια πόλεως που είδα από τον εποχή 

μελέτης Δοξιάδη. 
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Εξάλλου, όπως είπαμε εχθές και όπως φάνηκε είναι αναγκαίο αυτά τα θέματα που 

εν συντομία παρουσιάστηκαν, να κάνουμε τουλάχιστον 3 ημερίδες για να τα 

συζητήσουμε, να τα μελετήσουμε καλύτερα και να εκφράσουν τη γνώμη τους οι 

επαγγελματικοί-τεχνικοί φορείς της πόλης. 

Για τα Τ.Ε.Ι., υπήρξε ένα θέμα στο οποίο δεν έδωσα σημασία. Δεν έδωσα 

δημοσιότητα και συνέχεια, με ένα δικαιολογητικό που δεν το κατάλαβα, αρνήθηκαν 

να μας δώσουν την αίθουσα του συνεδριακού κτιρίου για να κάνουμε αυτή την 

παρουσίαση. Εγώ εύχομαι και ελπίζω ότι αυτή η άρνηση να είναι τυχαία, να οφείλεται 

σε μια κακή στιγμή και να μην χαρακτηρίσει τη σχέση μεταξύ Δήμου και Τ.Ε.Ι. Ο  

Δήμος Σερρών, έδωσε αυτή την πολυτιμότατη γη στο Τ.Ε.Ι., και επί θητείας του κ. 

Γεωργούλα και επί της δικής μου πρώτης θητείας και επί θητείας του κ. Βλάχου 

Ιωάννη. Μάλιστα όταν μας ζητούνταν, επί της θητείας του κ. Βλάχου αυτή η έκταση, 

ελέγετο ακριβώς αυτό, ότι να αποκτήσει η περιοχή και η πόλη μας ένα συνεδριακό 

κέντρο. Πιστεύω και εύχομαι ότι ήταν μια κακή στιγμή. 

Για το άλλο θέμα, δεν πήγαν στον Νομάρχη ενστάσεις. Μαζεύτηκαν ενστάσεις εδώ. 

Υπάρχει η εξής διαδικασία, επειδή είναι κακοχτισμένη η γειτονιά πρώτα να γίνει η 

εκδίκαση ενστάσεων και μετά να προχωρήσει η πράξη εφαρμογής. Οι ειδικοί για τα 

πολεοδομικά μας είπαν ότι αν κάνουμε εκδίκαση ενστάσεων κ.λ.π., θα πρέπει να πάει 

το θέμα στο ΥΠΕΧΩΔΕ και θα πάει 2-3 χρόνια πίσω. Η αντίληψη που σχηματίστηκε 

είναι να δώσουμε στον μελετητή εντολή να προχωρήσει στην πράξη εφαρμογής και 

κάποιες μικρές αλλαγές που δεν έχουν ανάγκη καθορισμού και προσδιορισμού από το 

Υπουργείο, να τις κάνουμε παράλληλα ή ταυτόχρονα. Ο Δήμος Σερρών δεν έστειλε 

ενστάσεις στη Νομαρχία. Εκτός αν έκαναν κάτι οι  υπηρεσιακοί παράγοντες και δεν 

ενημέρωσαν εμένα, και δεν το ξέρω. 

κ. Γκότσης: Υπηρεσιακώς έστειλαν σήμερα. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ δεν ξέρω τίποτα. 

κ. Βέρρος: Επειδή με το συγκεκριμένο θέμα ασχοληθήκαμε πάρα πολύ, 

κανένα θέμα δεν έχει φτάσει όσον αφορά ενστάσεις στη Νομαρχία. Απλώς ήταν η 

προσωπική άποψη της επίβλεψης ότι θα πρέπει να ακολουθήσουμε τη διαδικασία, ότι 

κάνουμε στις τακτοποιήσεις και όλα αυτά τα θέματα να ακολουθήσουν διαδικασία 

τακτοποιήσεων και να φτάσουν στη Νομαρχία. Ήδη είμαστε στη φάση της 

διερεύνησης και τη Δευτέρα θα πάμε στην Περιφέρεια για να ξεκαθαριστεί το θέμα, 

αν πρέπει να πάει στη Νομαρχία. Δεν έχει πάει απολύτως τίποτα στη Νομαρχία. 

κ. Γκότσης:  Εγώ από ενδιαφέρον το λέω. Θα πρέπει να προσέξουμε το 

ενδιαφέρον υπάρχει από την Δημοτική Αρχή και από εμάς να τύχουν θετικής 

αντιμετώπισης. Απλά επισημαίνω. Απευθύνομαι στον κ. Δήμαρχο να αναλάβει τα 

ηνία. 

κ. Πρόεδρος: Ο κ. Σωτηριάδης έχει τον λόγο. 

           κ. Σωτηριάδης: Σχετικά με τις συσκέψεις της Παρασκευής. Μας 

ενδιαφέρουν πλην όμως θεωρώ ότι και η μέρα και η ώρα είναι ακατάλληλη, όχι μόνο 

για μένα προσωπικά, αλλά και για ορισμένους άλλους συναδέλφους. Αν υπάρχει η 

δυνατότητα να γίνονται απογευματινές ώρες για να υπάρχει μεγαλύτερη συμμετοχή. 

κ. Πρόεδρος: Υπάρχει πρόβλημα με τους υπαλλήλους που πρέπει να 

παρευρίσκονται. 

κ. Σωτηριάδης: Σαν θεσμός είναι πολλή σωστή ιδέα, αλλά το να μην υπάρχει 

συμμετοχή, είναι άχρηστο. Πρέπει να βρούμε μια λύση. Η πλειοψηφία των 

συναδέλφων είναι αδύνατον να παραβρεθεί. Είναι σοβαρά θέματα που αφορούν όλους 

μας. 

κ. Πρόεδρος: Η κυρία Ζαπάρα, έχει το λόγο. 

κα Ζαπάρα: Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε, κ.κ συνάδελφοι, πριν από 

αρκετά Συμβούλια, είχε τοποθετηθεί ο κ. Βλάχος Ιωάννης σχετικά με το θέμα της 

απογραφής. 
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Στη συνέχεια και ο κ. Δήμαρχος είχε πάρει τον λόγο και είχε πει κάποια πράγματα. 

Επειδή πέρασαν 2 (δύο) μήνες σχεδόν και πλησιάζει η μέρα της απογραφής, θα ήθελα 

να ρωτήσω ο Δήμος μας, δεν θα κάνει κάποια προσπάθεια κινητοποίησης δημοτών να 

έρθουν εδώ και να εγγραφούν: Να μην μείνουμε στην κεντρική προσπάθεια που 

γίνεται μέσα από ανακοινώσεις στη τηλεόραση. Να κάνουμε μια ξεχωριστή 

προσπάθεια ώστε να γίνει μια απογραφή και αυτό θα ωφελήσει την πόλη, και θα την 

ωφελεί συνεχώς. Η προσπάθεια θα μετατραπεί σε χρήματα που θα έρχονται στην 

πόλη συνεχώς. 

κ. Αναστασιάδης: Να γίνει μια διακομματική επιτροπή για να έρθουνε 

ετεροδημότες από κάθε κόμμα. Είναι σημαντικό αυτό το γεγονός. Είναι μια πρόταση. 

 

 

ΘΕΜΑ 1°:  Επανασυγκρότηση του Δ.Σ. του Ν.Π. «20η Σχολική Επιτροπή του 11ου 

Δημοτικού Σχολείου και του 9ου Νηπιαγωγείου». 

 

 

κ. Πρόεδρος:  Το θέμα στην ημερήσια διάταξη «Επανασυγκρότηση του Δ.Σ. 

μιας σχολικής επιτροπής του 11ου Δημοτικού Σχολείου και 9ου Νηπιαγωγείου στην 

οδό Βενιζέλου». 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 2°:  Τροποποίηση προγραμματικής σύμβασης μεταξύ Δήμου, Τ.Ε.Δ.Κ. και 

Δημοτικής Επιχείρησης Παιδικών Σταθμών. 

 

 

 κ. Πρόεδρος:  Πρόκειται για τροποποίηση προγραμματικής σύμβασης 

ανάμεσα στον Δήμο, την Τοπική Ένωση Δήμου και Κοινοτήτων και την Δ.Ε. 

«Δημοτικών Σταθμών». Η προγραμματική σύμβαση που υπογράφτηκε πέρσι είναι 

στα 120 εκατομ. δρχ., 100 εκατομ. δρχ. συμμετοχή του Δήμου, 19.900.000 δρχ. στη 

Δ.Ε. «Δημοτικών Σταθμών» και 100.000 δρχ. στη Τ.Ε.Δ.Κ. Προτείνεται η αύξηση της 

συμμετοχής του Δήμου για τα επόμενα χρόνια διάρκειας της ισχύος της 

προγραμματικής σύμβασης από 100 εκ. δρχ. σε 115 εκ. δρχ. και να παραμείνει 

19.900.000 δρχ. στη Δ.Ε.Π.Σ. και 100.000 δρχ. στη Τ.Ε.Δ.Κ. Από 120 εκ. δρχ. να 

γίνει 135 εκ. δρχ. 

Για να μην αναγκαζόμαστε να μπαίνουμε στη διαδικασία ανάθεσης αρμοδιότητας 

κ.λ.π. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 3°:  Υπόδειξη αιρετών εκπροσώπων του Δήμου για το Δ.Σ., του 

Κ.Α.Α.Μ.Ε.Α. Σερρών. 
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 κ. Πρόεδρος: Στο 3° (τρίτο) θέμα: «Υπόδειξη αιρετών εκπροσώπων του 

Δήμου για το Διοικητικό Συμβούλιο του Κέντρου Αποκατάστασης Ατόμων με Ειδικές 

Ανάγκες». Είναι τριετής η θητεία του Διοικητικού Συμβουλίου του Κέντρου. Αν δεν 

υπάρχει αντίρρηση από τους ίδιους τους συναδέλφους που συμμετέχουν στο Δ.Σ. με 

την παλαιότερη υπόδειξη, να συνεχίσουν οι ίδιοι. Ο κ. Σωτηριάδης ήταν τότε και 

θέλει να παραμείνει. Ο αναπληρωματικός ήταν ο κ. Αναστασιάδης. 

 

 

- Εγκρίνεται 

 

 

ΘΕΜΑ 4ο:  Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου για την επιτροπή εξατομίκευσης 

ζημιών που προκλήθηκαν σε καπνοξηραντήρια, θερμοκήπια και 

γεωργοκτηνοτροφικά κτίσματα από χαλάζι και ανεμοθύελλα, τον 

Σεπτέμβριο του 2000. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για μια επιτροπή στην Διεύθυνση Γεωργίας, για την 

εξατομίκευση ζημιών που προκλήθηκαν σε γεωργικές παραγωγές καλλιέργειας τον 

Σεπτέμβριο του 2000. Προτείνεται η συμμετοχή σαν τακτικού μέλους του κ. Δημήτρη 

Συμεωνίδη και σαν αναπληρωματικού του κ. Ηλία Τότσιου. Είναι δύο (2) επιτροπές. 

Και τα 2 πρόσωπα να είναι και στις 2 επιτροπές. 

 

 

- Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ 5°:  Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή σε εφημερίδες και 

περιοδικά, για το έτος 2001. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Στο 5° (πέμπτο) θέμα, συνέχιση των συνδρομών του Δήμου 

σε διάφορες εφημερίδες και έντυπα για το χρόνο που ξεκινάει. Ο κ. Δήμαρχος έχει 

τον λόγο. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ζητώ από το Σώμα κύριοι συνάδελφοι, να κάνουμε από τις 

Υπηρεσίες έναν έλεγχο σε κάποια έντυπα, και να γίνει ένα ξεκαθάρισμα, θα σας 

φέρω  τον κατάλογο γιατί μερικοί παρασιτικά διατηρούν κάποια έντυπα. 

Έχουμε ένα έντυπο «Αποκέντρωση και Αυτοδιοίκηση» και ένα άλλο «Αυτοδιοίκηση 

και Αποκέντρωση» και είμαστε συνδρομητές και στα δύο. Ήδη ο Δήμος έχει καλό 

πληροφοριακό υλικό, κάποια είναι εντελώς ξεπερασμένα. Ζητώ την εξουσιοδότηση 

του Δ.Σ. να κάνω ένα ξεκαθάρισμα. Δεν αναφέρομαι για τα τοπικά έντυπα. Είναι 

πολλά πανελλήνια στα οποία δίνουμε άσκοπα χρήματα. 

 

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 6°:  Ψήφιση πιστώσεων για εκτέλεση προμηθειών με την διαδικασία του 

άρθρου 23 του ΕΚΠΟΤΑ και συγκρότηση της Επιτροπής Παραλαβής, 

σύμφωνα με το άρθρο 28 του ΕΚΠΟΤΑ. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πιστώσεις για την εκτέλεση προμηθειών με την διαδικασία 

του ενιαίου κανονισμού προμηθειών του ΕΚΠΟΤΑ και συγκρότηση της Επιτροπής 

Παραλαβής σύμφωνα με άλλο άρθρο του ιδίου ενιαίου κανονισμού. Η συγκρότηση 

της Επιτροπής έχει γίνει τον Δεκέμβριο μαζί με όλες τις άλλες θεσμοθετημένες 

Επιτροπές του Δ.Σ. Να ψηφίσουμε και τις πιστώσεις ούτως ώστε η Υπηρεσία να 

μπορεί να κάνει τις προμήθειες από τις επόμενες ημέρες. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 7ο:   Αντικατάσταση μέλους του Δ.Σ. του Α' Κρατικού Παιδικού Σταθμού 

Δήμου Σερρών. 

 

 

κ. Πρόεδρος: Στο 7° (έβδομο) θέμα, αντικαθίσταται το αναπληρωματικό 

μέλος που εκπροσωπεί τους γονείς των παιδιών που φυλάσσονται στο Α' Παιδικό 

Σταθμό, με την υπόδειξη του Δ.Σ. του Α' Κρατικού Παιδικού Σταθμού. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 8ο:  Οικονομική ενίσχυση του Συλλόγου Φίλων Γραμμάτων και Τεχνών. 

 

 

 κ. Πρόεδρρος: Πρόκειται για οικονομική ενίσχυση με 100.000 δρχ. του 

Συλλόγου Φιλούν Γραμμάτων και Τεχνών, για να αποδοθεί στην Επιτροπή Ειρήνης 

του Ν. Σερρών. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

  

 

ΘΕΜΑ 9°:  Ψήφιση πίστωσης ποσού 8.480.480 δρχ. και έκδοση εντάλματος υπέρ 

του Κων/νου Κούσιου και Φωτεινής συζ. Ευθυμίου συζ. Ευθυμίου 

Κοντζικλίδου κατ" ισομοιρία κατόπιν της υπ" αρ. 114/2000 απόφασης 

του Μονομελούς Πρωτοδικείου Σερρών. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για την ψήφιση πίστωσης ενός ποσού 8.480.480 δρχ. 

και έκδοση των σχετικών ενταλμάτων υπέρ του Κων/νου Κούσιου και Φωτεινής συζ. 

Ευθυμίου Κοντζικλίδου.  
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Με παλαιότερη απόφαση του Δ.Σ. για ρυμοτομούμενο ακίνητο τους και σχετική 

δικαστική τους προσφυγή και απόγραφο που μας έφερε ο πληρεξούσιος δικηγόρος 

τους. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

   

 

ΘΕΜΑ 10°:  Τακτοποίηση οφειλών για την εκτέλεση προγραμμάτων του 

Υπουργείου Εργασίας από το Κέντρο Συνοδευτικών Υποστηρικτικών 

Υπηρεσιών του Δήμου. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για τακτοποίηση οφειλών για την εκτέλεση   

προγραμμάτων του Υπουργείου Εργασίας από το Κέντρο Συνοδευτικών 

Υποστηρικτικών Υπηρεσιών του Δήμου. Είναι προγράμματα τα οποία εκτελέστηκαν 

το 1999 και στις αρχές του 2000 σε συνεργασία με τριών (3) ιδιωτικών Κ.Ε.Κ. της 

πόλης ή της περιοχής. Οι Συνοδευτικές Υπηρεσίες κάλυπταν μέρος των 

προγραμμάτων αυτών, υπήρχε συμμετοχή του Δήμου ύψους 20% στο σύνολο του 

προϋπολογισμού των δαπανών αυτών των προγραμμάτοιν και ζητείται τώρα η 

έγκριση και ψήφιση πίστωσης ανάλογης, ούτως ώστε να αποπληροοθούν οι σχετικές 

δαπάνες. Το λόγο έχει η κυρία Ζαπάρα. 

 κα Ζαπάρα: Κύριε Πρόεδρε, στα δύο (2) χρόνια που πέρασαν, 2-3 φορές που 

αναφέρθηκε το Δ.Σ. σε περιπτώσεις που είχαν σχέση με το Γραφείο Συνοδευτικών 

Υπηρεσιών, είχα κάνει κάποιες τοποθετήσεις και είπα ότι ορισμένα πράγματα δεν 

γίνονταν νομότυπα και έπρεπε να προσέχουμε. Βλέπω στην εισήγηση που έχουμε και 

που παρακαλεί το υπεύθυνο τμήμα και η υπεύθυνη υπάλληλος να καταθέσει ο Δήμος 

4.129.844 δρχ. για την αποπληρωμή αυτού του προγράμματος. Για όσους από τους 

συναδέλφους δεν γνωρίζουν από προγράμματα και δεν γνωρίζουν πως αυτά τα 

προγράμματα και υλοποιούνται και αποπληρώνονται. Η αποπληρωμή των 

προγραμμάτων πρέπει να γίνει και γίνεται πάντα όταν σταλούν τα χρήματα από το 

Υπουργείο Εργασίας. Επομένως δεν υπάρχει κανένας λόγος αυτή την συμμετοχή να 

την καταβάλει αυτή τη στιγμή ο Δήμος Σερρών. Επειδή όμως είδα μέσα στον φάκελο 

να υπάρχουν κάποια δελτία παροχής υπηρεσιών σε πρόσωπα που δεν πρέπει να είχαν 

συμμετοχή σ' αυτά τα προγράμματα, είναι προσωπική μου γνώμη. Δεν ξέρω αν 

πρέπει να αναφερθώ και στα ονόματα αυτών των ανθρώπων ή να πω μόνο τις 

ιδιότητες τους. Δεν είναι δυνατόν προγράμματα Συνοδευτικών Υποστηρικτικών 

Υπηρεσιών που γίνονται με συγκεκριμένες ενέργειες να καλύπτονται από δαπάνες 

που βγαίνουν στα ονόματα υπαλλήλων του Δήμου, υπεύθυνης προγραμμάτων του 

Δήμου ακόμη και πολιτικού προϊσταμένου αυτών των προγραμμάτων. 

Σας είχα πει κύριε Δήμαρχε ότι αυτά τα προγράμματα έτσι όπως είναι δεν πρέπει να 

προχωρήσουν και δεν μπορεί να προχωρήσουν. Αυτά τα πράγματα ενοχοποιούν κι 

εσάς και δεν ξέρω αν έγινε συνειδητά να βγει ένταλμα πληρωμής χρημάτων στο 

όνομα σας. Πήρατε ποτέ χρήματα από το πρόγραμμα; Πήρε ποτέ ο Ταμίας χρήματα 

από αυτό το πρόγραμμα; 

Καλό θα ήταν να γνωρίζω και η υπάλληλος, η υπεύθυνη του προγράμματος αν πήρε 

1.000.000 από αυτό το πρόγραμμα. Δεν μπορεί να εγκριθεί εάν δεν έχει ακριβώς την 

αποκτούμενη μορφή που πρέπει να έχει ένα πρόγραμμα. Να θυμίσω και κάτι άλλο. Το 

Γρ. Συνοδευτικών Υπηρεσιών του Δήμου έγινε αφενός εν  να στηρίζει  επιστημονικά  

κάποιες δράσεις και κάποιες στηρίξεις που γίνονται σε διάφορα προγράμματα και 

αφορούν  τις  μειονεκτούσες  ομάδες,  αλλά  σε  καμιά  περίπτωση  δεν   έγινε  για  να    
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βάζουν και οι Δήμου χρήματα, θυμόσαστε ότι την ίδια συμμετοχή την βάζαμε με ένα 

μηχανισμό που περνούσε έτσι τα προγράμματα. Βάζουμε αντίγραφο της εντολής του 

κ. Υψηλάντη, που ήταν ο υπεύθυνος προγράμματος δηλωμένος της κας 

Αγγελοπούλου που ήταν η γραμματειακή στήριξη του Δήμου την μισθοδοσία της, 

βάζουμε ένα δελτίο παροχής υπηρεσιών από τα καύσιμα, τον Ο.Τ.Ε. και τη Δ.Ε.Η. 

Στο σύνολο τους κάνουν 5.000.000 δρχ. που τελικά κατέληγαν στο Ταμείο του 

Δήμου. Εδώ έγινε ακριβώς το αντίθετο. Για να καλυφθούν τα έξοδα και για να 

ολοκληρωθεί το πακέτο βγάλαμε και περίπου 1.000.000 δρχ. στην κα Γκότση, 

660.000 δρχ., στον κ. Βαβαλέκα, 200.000 δρχ., στον κ. Μαλαμάτη και επιπλέον 

ζητάμε από τον Δήμο να βάλει άλλα 4.800.000 δρχ. περίπου, θεωρώ ότι αυτός ο 

φάκελος έτσι όπως είναι δεν πρέπει να εμφανιστεί στο Γραφείο Εργασίας γιατί θα 

έχουμε συνέπειες. 

Κάτι άλλο που θέλω να ρωτήσω είναι υπάρχουν συμβάσεις εργασίας για τους 

εργαζόμενους που δηλώνουν ότι δούλεψαν και έκοψαν αυτές αποδείξεις; Ας πούμε 

ότι δούλεψαν. Είχαν καμιά σύμβαση; Εγώ το ξέρω ότι δεν είχαν και κατανοώ τι έγινε 

και το προειδοποιούσα αυτό. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ κατέβηκα στην Αθήνα για να τακτοποιήσω δικά σας  

προγράμματα, το ξεχάσατε; Με τέτοιες εκκρεμότητες. 

κα Ζαπάρα: Σε καμιά περίπτωση αυτό δεν συνέβη.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ξέρω ότι υπήρχε αρρυθμία στην οργάνωση αυτού του 

γραφείου. 

κα Ζαπάρα: Άλλο αρρυθμίες σε ένα γραφείο που μόλις ξεκινάει και υλοποιεί 

τα πρώτα προγράμματα. Τελικά ότι εμείς δουλέψαμε ήταν στην αρχή και στο 

ξεκίνημά του. Άλλο αρρυθμία όπως εσείς χαρακτηρίζετε και άλλο άτυπα χαρτιά και 

παράτυπα. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Χάριν του να γίνουν κάποια προγράμματα και όταν εσείς 

εποπτεύατε αυτά τα προγράμματα και σε μας γίνονταν κάποιες τέτοιες καταστάσεις. 

Εγώ ο ίδιος κατέβηκα στο Κ.Ε.Κ. τον Μάρτιο με Απρίλιο του 1999, για να 

τακτοποιήσω προηγούμενες εκκρεμότητες. 

κα Ζαπάρα: Εκκρεμότητες αυτού του είδους όχι. Εγώ είμαι ανοιχτή γιατί 

ξέρω τι έκανα. Ξέρω με ποιο τρόπο δούλευα. Εγώ το κάνω για να προστατέψω τον 

συνάδελφο που εν αγνοία του έγιναν αυτά τα πράγματα. Έγιναν έτσι συνειδητά για να 

καλυφθούν κάποια άλλα πράγματα. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ πήγα στην Αθήνα για να τακτοποιήσω κάποια 

πράγματα. Τα προγράμματα δούλευαν στον αέρα. 

κα Ζαπάρα: Τα προγράμματα ήταν τακτοποιημένα και δούλευαν κανονικά. 

κ. Πρόεδρος: Το λόγο έχει η υπεύθυνη των προγραμμάτων για εκείνη την 

χρονιά, την κα Γκότση Ελένη. 

κα Γκότση Ελένη: Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε, κ.κ. Δημοτικοί Σύμβουλοι 

αυτά που είπε η κα Ζαπάρα, ενώ τα έθεσε και η ίδια στην προηγούμενη θητεία του κ. 

Βλάχου Ιωάννη και δεν ξέρω αν γινόταν παράνομα ή παράτυπα. Όταν γινόταν, 

γινόταν πίσω από την πλάτη μου. 

κ. Πρόεδρος: Κυρία Γκότση, μην σχολιάζετε, παρακαλώ. 

κα Γκότση:    Σ' αυτά τα προγράμματα, όσον αφορά τα 3 προγράμματα, 

«Τεχνολογία Τροφίμων», «Νοσηλεία Κατ' οίκον Ηλικιωμένων» και το «Αναδάσωση- 

Δασοπονία» που έγιναν μέσα στο 1999. Υπάρχουν τα συγκεκριμένα έγγραφα που 

αναφέρουν συγκεκριμένους κωδικούς για συγκεκριμένα κονδύλια. Όταν μιλάει για 

υπεύθυνους προγράμματος όποιος κι αν είναι αυτός είτε πολιτικός είτε υπάλληλος 

που χειρίζεται το πρόγραμμα, εγώ συνεννοήθηκα και με εφορία, μου είπαν ότι εφόσον 

δεν υπερβαίνει το συνολικό ποσό του μισθού της αμοιβής του οποιουδήποτε 

πολιτικού ή υπαλλήλου, μπορεί να βγει και εφόσον είναι νόμιμο και από το 

Υπουργείο.  
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Συγκεκριμένα, μίλησα με τον κύριο υπεύθυνο οικονομικών των προγραμμάτων στο 

Υπουργείο Εργασίας. Αυτά είναι από καθορισμένους κωδικούς, τον κ. Βαβαλέκα που 

μίλησε η κυρία Ζαπάρα είναι από τον κωδικό «Προετοιμασία προγράμματος», αν 

δείτε τα προκαταρκτικά και μπορείτε να το ελέγξετε κυρία Ζαπάρα. Από εκεί μπορεί 

να βγει οποιαδήποτε αμοιβή για έναν υπεύθυνο που ασχολείται υπεύθυνα με τέτοιες 

καταστάσεις. Όσον αφορά τον υπάλληλο που ασχολείται βγαίνει από τον κωδικό 

«Υπεύθυνος προγράμματος». Όλοι οι συνεργάτες πληρώθηκαν τότε εγώ ήμουν 

υποχρεωμένη να ρωτήσω τον κ. Δήμαρχο, γιατί πολιτικός υπεύθυνος στο Κ.Σ.Υ.Υ., 

και μου είπε ότι μπορούσα να τους βγάλω σε ποσοστό 100%. Αυτό σημαίνει 80% που 

δίνει το Ευρωπαϊκό Κοινοτικό Ταμείο, 20% θα τα έβαζε ο Δήμος σαν ιδία συμμετοχή, 

20% για τρία προγράμματα είναι 60% συνολικά. Το 60% των τριών προγραμμάτων 

ήταν 5.120.000 δρχ. Αν η κα Ζαπάρα θεωρεί ότι η αμοιβή των υπαλλήλων που θα 

δούλευαν ουσιαστικά στην προηγούμενη θητεία ήταν εντελώς εικονικά αυτές οι 

συμμετοχές και η απασχόληση των υπαλλήλων. Σ' αυτή την περίπτωση για αυτά τα 

προγράμματα, δούλεψαν συγκεκριμένα άτομα, τα οποία οφείλει ο Δήμος να τα 

αμείψει κάποια στιγμή. Από κει και πέρα, η ιδία συμμετοχή που καλύπτει το 60%, 

20% + 20% + 20%, από τα 3 προγράμματα  είναι 5.120.000 δρχ. Για το σύνολο των 

προγραμμάτων είναι 5.120.000 δρχ., για τα 3 προγράμματα που ασχολήθηκαν αυτά τα 

2-3 πρόσωπα τα επιπλέον και που λέτε εσείς ότι δεν πρέπει να πάρουν αμοιβή, η 

αμοιβή τους δεν καλύπτεται στα 5.120.000 δρχ., άρα δεν καλύπτονται από την ιδία 

συμμετοχή. Επομένως, κάθε τι που εξεδόθη σαν ποσό, σαν ποσοστό στην συμμετοχή 

στο συνολικό ποσό των προγραμμάτων είναι νόμιμο. 

 κ. Πρόεδρος:  Ο κ. Βαβαλέκας έχει τον λόγο. 

κ. Βαβαλέκας:  Κύριε Πρόεδρε, επειδή δεν μπορούμε να ξέρουμε τα 

προγράμματα, σαν πολιτικοί υπεύθυνοι πάνω σε αυτά τα θέματα, ακολούθησα κι εγώ 

τις εντολές της κας Γκότση, η οποία ήταν η υπεύθυνη του γραφείου. Μου είπε ότι 

υπάρχει η δυνατότητα να βγεί ένα ποσό, το οποίο αναφέρεται στον υπεύθυνο του 

προγράμματος. Με αυτή την προϋπόθεση, όχι φυσικά για να τα πάρω εγώ ο ίδιος, 

αλλά απλούστατα για να μένουν λεφτά στον Δήμο, δέχτηκα να γραφτεί και το δικό 

μου όνομα, όχι όμως ότι θα τα έπαιρνα εγώ αυτά τα χρήματα. Ήθελα να γίνει αυτή η 

διευκρίνιση. 

κ. Πρόεδρος:  Ο κ. Κουρουζίδης έχει τον λόγο. 

κ. Κουρουζίδης:  Έχω καλυφτεί εν μέρει. Έμεινε κάποιος υπαινιγμός όσον 

αφορά το νομότυπο και το παράτυπο κάποιων ενεργειών. Εγώ θα ήθελα, όταν  

υπάρχει κάτι συγκεκριμένο να αναφέρεται για να παίρνει και την αντίστοιχη 

απάντηση από το υπεύθυνο γραφείο. Δεν υπάρχει τίποτε παράτυπο σε αυτή την 

ιστορία. Έχει ο Δήμος το δικαίωμα να απασχολήσει κατά καιρούς κάποιους από τους 

υπαλλήλους του, όχι για να τους ενισχύσει οικονομικά, αλλά για να ενισχύσει την 

πρόταση. Σε κάποιες περιπτώσεις, κάποιοι οι οποίοι έχουν με ειδικότητα πολύ 

εξειδικευμένη και τα αντίστοιχα πτυχία και την αντίστοιχη εμπειρία, αναγκαζόμαστε 

μερικές φορές να χρησιμοποιήσουμε και υπαλλήλους του Δήμου. Βέβαια έχουμε και 

την εντολή του κ. Δημάρχου και την δική μας ευθύνη αυτό να περιοριστεί στο 

ελάχιστο, προκειμένου να μην ασχολούνται υπάλληλοι του Δήμου. Για την 

συγκεκριμένη περίπτωση ήξερα κι εγώ εκ των προτέρων ότι τόσο κ. Βαβαλέκας όσο 

και ο κ. Μαλαματάκης δεν είχαν σκοπό να πάρουν αυτά τα χρήματα. Μάλιστα ήταν 

της άποψης μου, πριν κινήσει διαδικασίες εδώ, να γίνει δήλωση από την πλευρά τους, 

αλλά το θεώρησα και αυτονόητο. Για την υπεύθυνη, την κα Γκότση Ελένη, αυτή 

εργάστηκε υπερωριακά κάποια απογεύματα και γι' αυτό τον λόγο πήρε ένα ελάχιστο 

ποσό αποζημίωσης, το οποίο είναι καθ' όλα νομότυπο και υπάρχει, προβλέπεται και 

είναι αποδεκτό και από το Υπουργείο Εργασίας. Εξάλλου έχει γίνει και η σχετική 

επαφή με τον αρμόδιο προγραμμάτων του Υπουργείου Εργασίας. 
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κ. Τερζόπουλος: Σχετικά με τις αναθέσεις των εμπλεκομένων σε αυτά τα 

προγράμματα υπαλλήλων, θα πρέπει να το σκεφτούμε σε άλλη βάση σχετικά με τα 

κίνητρα που πρέπει να δώσουμε σ' αυτούς τους υπαλλήλους, οι οποίοι αγωνιούν. Σε 

άλλες περιπτώσεις επειδή δίνονται κάποιες δουλειές έξω, σε ιδιώτες, οι αμοιβές αυτές 

των ιδιωτών θεωρούνται από αυτούς πάρα πολύ μεγάλες. Για να μην αισθάνονται 

αδικημένοι αυτοί οι άνθρωποι, γιατί να μην έχουν την δυνατότητα, εφόσον έχουν την 

ικανότητα να προσφέρουν και ξέροντας τα θέματα των προγραμμάτων αυτών να 

μένουν εκτός νυμφόντως. Δώσαμε μια δουλειά σε τοπογράφους για τακτοποίηση 

ορισμένων ακινήτων. Βρισκόμαστε στο σημείο να παρακαλάμε αυτούς τους 

ανθρώπους να τακτοποιήσουν διότι οι ιδιώτες έρχονται και βάζουν θέμα 

ολοκλήρωσης αυτής της ανάθεσης του έργου. Δεν πρέπει δηλαδή ο Δήμος, όπως λέει 

και μια παλιά παροιμία «νύχια δικά του να ξυθεί», σε τέτοιες περιπτώσεις; Παρά να 

ανοίγεται προς τα έξω κάθε φορά; Δεν είναι πιο εγγυημένο κατά αυτό τον τρόπο; θα 

πρέπει να αφήσουμε τον Δήμο σε αυτή την λογική; Πρέπει επίσης να έχετε υπόψη σας 

ότι το μέλλον σχετικά με τις συμβάσεις εργασίας, ότι το κράτος θα ορίσει έναν 

αξιοπρεπή μισθό για τους υπαλλήλους και από εκεί και πέρα θα βάλει ένα πριμ 

παραγωγικότητας. Δεν είναι ευκαιρία να αρχίσουμε να τα βλέπουμε και εμείς κατά 

αυτό τον τρόπο; Να δίνουμε κίνητρα για να γίνουν πιο αποδοτικοί; 

κ.  Γκότσης:  Διευκρινιστικά θα ήθελα να απαντήσω. Το θέμα είναι το εξής: ο 

κ. Βαβαλέκας, όπως είπε και ο ίδιος θα μείνουν στον Δήμο τα χρήματα. Ο κ. 

Μαλαματάκης έπραξε το ίδιο. Το θέμα είναι για την κα Γκότση; 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το θέμα το έφερε η κα Ζαπάρα. Αυτήν πρέπει να ρωτήσετε. 

Το θέμα το έθεσε η κα Ζαπάρα επειδή έχει αμοιβή η κα Γκότση; 

 κα Ζαπάρα:  Όχι γι' αυτό κύριε Δήμαρχε. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εφόσον ξέρετε τα προβλήματα που είχε και έχει μέχρι την 

σωστή οργάνωση αυτός ο τομέας και ξέρετε και εσείς πόσους τρόπους 

προσπαθούσατε να βρείτε για να βγει το θέμα σε πέρας. Εκεί καταλήγετε. Σας 

ενημερώνω ότι μαζί με την κα Γκότση κατεβήκαμε στην Αθήνα εξαιτίας αυτών των 

προγραμμάτων. Παρακαλούσα να κλείσουν τα προηγούμενα προγράμματα, γιατί  

δυστυχώς ο Δήμος δεν ήταν καλά οργανωμένος. Δεν το παρεξηγώ. Για αυτόν τον 

λόγο κάνουμε και ξεχωριστή Αντιδημαρχεία, σε αυτό τον τομέα να υπάρχει καλύτερη 

οργάνωση. 

κ. Γκότσης:  Η κα Γκότση έχει δουλέψει υπερωριακά, έξω από το ωράριο; 

κα Γκότση Ελένη: Αν ρωτάτε προσωπικά, όλο το 1999, καθ' όλη τη διάρκεια 

που ήταν η εξέλιξη των προγραμμάτων μέχρι 31 Μαρτίου 2000, αν ανασκαλέψετε τις 

κάρτες παρουσιών, όλα τα απογεύματα τουλάχιστον από τις 15.00' έως τις 21.00' το 

βράδυ βρισκόμουν εδώ. Όλο το 1999, όλα τα απογεύματα. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτή είναι μια απαράδεκτη διαδικασία. Είναι δυνατόν να 

φέρουμε τον υπάλληλο εδώ πέρα και να τον βάλουμε δημοσίως σε δικαστήριο; Εσείς 

είχατε ολόκληρο δημοσιογράφο για 4 χρόνια. Έλεγε ότι ο άνθρωπος δούλευε τζάμπα 

στον Δήμο και εμείς δεν είπαμε καμία φορά τίποτα. Δεν κάναμε λόγο ποτέ. 

κ. Σωτηριάδης: Το είχατε φέρει σαν θέμα 4-5 φορές. Επικαλείστε κάτι άλλο 

κ. Δήμαρχε. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Θα κάνουμε δικαστήριο επειδή ένας υπάλληλος δούλεψε 

υπερωριακά και έχει βάλει μια αμοιβή; 

κ. Γκότσης:  Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε με τα διευκρινιστικά αυτά, δεν 

βγαίνει λανθασμένη εντύπωση έξω. Από την στιγμή που λέει η κα Γκότση ότι 

δούλευε  ως αργά το βράδυ, αποσαφηνίζεται το θέμα, και δεν βγαίνουν έξω 

λανθασμένα συμπεράσματα. 
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Κάτι άλλο που θα ήθελα να ρωτήσω. Αυτά όπως είπατε δικαιολογούνται και από το 

Υπουργείο, και από την Υπηρεσία. 

κ. Βέρρος: Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε, εμένα προσωπικά αυτή η 

συγκεκριμένη συζήτηση με λύπησε αφάνταστα. Δεν κατάλαβα ακόμη προς τι αυτή η 

συζήτηση. Εκ των προτέρων η κα Ζαπάρα είπε, το γνωρίζω ότι και ο κ. Μαλαμάτης 

και ο κ. Βαβαλέκας δεν υπήρξε περίπτωση να πάρουν τα λεφτά. Προφανώς τη θεωρώ 

συζήτηση εντυπωσιασμού. 

Όσον αφορά την κα Γκότση. Επειδή συμμετέχω σε τέτοιες επιτροπές και 

συγκεκριμένα στην Επιτροπή του Χ.Υ.Τ.Α. είχαμε τον κ. Χρήστο Πάλλα, από τις 

16.00'  έως τις 23.00' το βράδυ. Δεν πήρε ούτε μια δραχμή. Πάρα πολλοί υπάλληλοι 

το κάνουν αυτό. Έτυχε σε μια περίπτωση για κάποιο πρόγραμμα για να καλύψουν οι 

άνθρωποι αυτοί που δουλεύουν κάποιες ώρες επιπλέον, νομίζω ότι καλό είναι να 

παίρνουν τα λεφτά τους. 

κ. Βλάχος Ι.:  Εγώ κύριε Πρόεδρε, ήθελα να καταλάβω τα εξής: από αυτά τα 3 

προγράμματα με ιδία συμμετοχή του Δήμου 20%,  καλούμαστε σήμερα να 

τακτοποιήσουμε αυτούς τους λογαριασμούς, παίρνοντας απόφαση να καταβάλλουμε 

4.000.000 δρχ. περίπου; 

κ. Κουρουζίδης:  Αν δεν εγκριθούν αυτές οι δαπάνες σήμερα, θα έχουμε 

πρόβλημα μεταφοράς αυτών στο επόμενο οικονομικό έτος. Γι' αυτό ακριβώς περνάνε 

τώρα, για να έχουμε τη δυνατότητα να τα εξοφλήσουμε το επόμενο οικονομικό έτος. 

κ. Βλάχος Ι.: Κύριε Αντιδήμαρχε, αυτά τα προγράμματα γίνανε το 1999 και 

πήραν και λίγους μήνες από το 2000. Από τις αρχές του 2000 μέχρι τις αρχές του 

2001 είναι ένας ολόκληρος χρόνος. Γιατί σε έναν ολόκληρο χρόνο δεν τακτοποιήσαμε 

αυτούς τους λογαριασμούς; Τι έφταιγε και τα καθυστερήσαμε; 

Όσο για το άλλο, ότι εμείς αφήσουμε εκκρεμότητα από παρόμοια προγράμματα, 

αυτό δεν το ενθυμούμαι. Με διαβεβαίωσε η κα Ζαπάρα, ότι τέτοιες εκκρεμότητες δεν 

αφήσαμε. Αλλά το γεγονός ότι αφήσαμε έναν χρόνο να παρέλθει για να 

τακτοποιήσουμε 3 προγράμματα που έγιναν το 1999 είναι κάτι που δεν μου φαίνεται 

σωστό. 

Επίσης κύριε Δήμαρχε θα ήθελα να πω και κάτι άλλο. Είπατε πολλές φορές ότι 

πληρώσατε και πληρώσατε. Είπαμε να δούμε αυτά τα χρήματα, γιατί κι εγώ με την 

σειρά μου όταν ανέλαβα τα καθήκοντα μου σαν υπεύθυνος του Δήμου Δήμαρχος και 

εγώ πλήρωσα κάποια χρήματα και αν ξαναέρθω και πάλι θα πληρώσω. Αυτά δεν 

έχουν να κάνουν τίποτα με την κα Ζαπάρα, η οποία ως υπεύθυνη, και είναι δικό της 

δημιούργημα, υπεύθυνη ως πολιτικός προϊστάμενος της Κοινωνικής πολιτικής και τις 

συνοδευτικές υπηρεσίες, το Κέντρο Επαγγελματικής Κατάρτισης, είναι έργα της 

προηγούμενης Δημοτικής Αρχής. Κάθε αρχή είχε και κάποιες δυσκολίες. Γι' αυτό 

τρέχαμε εκτός του βασικού ωραρίου. Μετά ανέλαβε η κα Γκότση. Καταλαβαίνω 

φυσικά τις δυσκολίες, αλλά το να ρωτάμε πως γίνεται το ένα και το άλλο δεν είναι 

κακό. Ποτέ πιστεύω η κα Ζαπάρα δεν αρνήθηκε τις γνώσεις που έχει να τις μεταφέρει 

σε κάποιον που της τις ζήτησε. 

Τελικά από αυτά τα 3 προγράμματα καλείται ο Δήμος να πληρώσει αυτά τα 

χρήματα. Πάντως από όσο θυμάμαι, τότε καταφέρναμε πάντοτε η ιδία συμμετοχή του 

Δήμου να καλύπτεται πάντοτε από κάποιους άλλους τρόπους, παρόμοιους τρόπους. 

Σε αυτή την περίπτωση, γι' αυτά τα 3 προγράμματα, πως και δεν τα καταφέραμε να 

καλύψουμε την ιδία μας συμμετοχή. Αν και αρχή τότε βρίσκαμε τους τρόπους και τα 

καλύπταμε. Αυτό γινόταν σε Πανελλήνιο Επίπεδο, θυμάστε την κριτική που 

ασκούσατε τότε, για την ιδία συμμετοχή, τις κρατικές υποσχέσεις, τον ανταγωνισμό 

που υπήρχε με τα ιδιωτικά κέντρα Επαγγελματικής Κατάρτισης και με τις 

συνεργασίες που θέλαμε και φροντίζαμε να έχουν τα ιδιωτικά κέντρα με τους 

Δημόσιους Φορείς, όπως είναι ο Δήμος Σερρών. 
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κα  Ζαπάρα:  Κύριε Πρόεδρε, καταρχήν θα ήθελα να πω ότι τα 14 χρόνια της 

παρουσίασης μου σ' αυτό το τραπέζι, είναι οι καλύτεροι μάρτυρες ότι δεν μιλώ για να 

εντυπωσιάσω το κοινό. Μάλιστα πολλές φορές αποφεύγω να μιλήσω όταν είναι 

κάμερες. Νομίζω ότι όσοι είναι σ' αυτό το τραπέζι από παλιά, μπορούν να 

καταλάβουν τι λέω. Αν αδικήθηκαν κάποιοι συνάδελφοι γιατί μιλήσαμε ή γιατί 

εκφραστήκαμε για κάποια πράγματα τα οποία παρακολουθούσα και τα 2 χρόνια και 

για τα οποία 2-3 φορές τοποθετήθηκα σ' αυτό εδώ το τραπέζι. Είμαστε στη φάση ότι 

αυτό το πρόγραμμα πρέπει να κλείσει. Πρέπει να κλείσει, όπως εξέφρασε και ο κ. 

Δήμαρχος προηγουμένως ένα προβληματισμό του, ένα χρόνο μετά. 

Η δεύτερη εκκρεμότητα είναι όλα αυτά που ανέφερα. Εγώ δεν έχω καμία αντίρρηση 

να πάρει και 3.000.000 δρχ. η κα Γκότση, αρκεί να υπήρχε η απόφαση του Δ.Σ. ότι 

μέσα σ' αυτό το πρόγραμμα μαζί με τις συμβάσεις εργασίας που θα γίνουν και θα 

υπογραφτούν για όλους τους απασχολούμενους και επιμορφωτές αυτών των 

προγραμμάτων, να μπει και η κα Γκότση. Δεν έχω καμία διαφορά με την κα Γκότση 

και ούτε με αφορούν τα οικονομικά της. Από εκεί και πέρα κύριε Δήμαρχε, όταν 

προηγούνται όλες αυτές οι τοποθετήσεις μου και όταν στο τελικό κλείσιμο πρέπει να 

αναφερθώ σε κάποια πράγματα, εσείς συμπεριφέρεστε με τον τρόπο που 

συμπεριφερθήκατε και τον θεωρώ απαράδεκτο, θέλω να πω ότι αν υπήρχε η 

ίδια σειρά, αν ακολουθούσατε τη πεπατημένη οδό, το πώς να δικαιολογούμε την ιδία 

συμμετοχή του Δήμου, δεν θα υπήρχε κανένα πρόβλημα. Αν έπρεπε ή δεν έπρεπε να 

πάρουν κάποιοι υπάλληλοι χρήματα, θα υπήρχε μια νομότυπη διαδικασία που θα τα 

έπαιρναν. 

κ. Κουρουζίδης: Τελικά καλούμαστε να πούμε και συγνώμη. Η κριτική είναι 

καλοδεχούμενη, αλλά όταν αφήνεται αιχμές για θέμα νομότυπο και παράτυπο, πρέπει 

να είσαστε προσεκτική. Είναι φυσιολογικό να αντιδράσουμε όπως αντιδράσαμε. Δεν 

μπορούμε να δεχτούμε μομφές οι οποίες δεν είναι αντικειμενικές και δεν είναι 

αληθινές. Η τακτική που λέτε ότι κρατούσατε ούτως ώστε η ιδία συμμετοχή να 

καλύπτεται με υπαλλήλους για να μένουν τα χρήματα εδώ, είναι ακριβώς η ιδία 

τακτική που ακολουθείται και σήμερα. Έτσι γίνεται, δεν γίνεται κάτι διαφορετικό. 

Αν όμως υπάρχουν ειδικότητες, όπως είναι οι κοινωνικοί λειτουργοί που δεν 

υπάρχουν στο Δήμο και αναγκαζόμαστε να κάνουμε και τέτοιες προσλήψεις τότε εκεί 

θα χρειαστεί να καταβάλλουμε κάποια χρήματα. Από το πρόγραμμα ποιοι 

εμφανίζονται ότι καλύπτουν το 20%. Μιλάτε για τον κ. Βαβαλέκα, τον κ. 

Μαλαματάκη, τον κ. Δ/ντή, αυτοί δεν παίρνουν χρήματα, οπότε δεν υπάρχει 

πρόβλημα. 

Στο θέμα της καθυστέρησης, όντως υπάρχει μια καθυστέρηση, όσον αφορά την 

αποστολή των απολογιστικών στοιχείων. Υπήρξε μια αλλαγή, μια αναδιοργάνωση. 

Ήταν 3 προγράμματα σε εξέλιξη. Το ένα έφτασε μέχρι τα μέσα του 2000, επομένως η 

καθυστέρηση αυτή είναι γραφειοκρατική. Από την στιγμή που υπάρχει και έλλειψη 

προσωπικού φυσικό ήταν να υπάρξει και η καθυστέρηση. Αυτό δεν σημαίνει ότι 

γίνανε παρατυπίες και παρανομίες. Προσπαθούμε να είμαστε όσο το δυνατόν 

περισσότερο συνεπείς και θα είμαστε. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ επειδή και δημοσίως αναγνώρισα και την προσπάθεια 

της προηγούμενης Δ.Α. και συγκεκριμένα της κας Ζαπάρα. Έμεινα πραγματικά 

έκπληκτος με την ανακίνηση του θέματος από μέρους της. Ενώ ήξερε και ξέρει πολύ 

καλά τα οργανωτικά προβλήματα από μέρους της και ενώ ήξερε και ξέρει πόσες 

προσπάθειες έκανε για να έχουν τη τυπικότητα αυτές οι διαδικασίες. Μένω έκπληκτος 

ως ασυνέπεια, ενώ ξέρει το θέμα σε βάθος το έφερε να συζητηθεί σ' αυτό το τραπέζι 

καθαρά  για  να  δημιουργήσει  εντυπώσεις.  Λυπάμαι που  το λέω.  Την  ευγένειά μας 

να  μην  θίγουμε  πρόσωπα  και  επειδή  πιστεύουμε,   ότι  η  αντιπαράθεση  πρέπει να  
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γίνεται σε πολιτικό επίπεδο, εσείς πάτε να την εκμεταλλευτείτε να βγάλετε εμάς 

ενόχους, ενώ εσείς ήσασταν αθώοι. 

Θα ήθελα να πω κάτι στον κ. Δήμαρχο που εκπλήσσετε γιατί ένα χρόνο τώρα δεν 

πληρώσαμε. Κύριε Δήμαρχε, σας προτείνω να πάτε να δείτε τα τιμολόγια πληρωμών 

στο Ταμείο. Να δείτε ότι το 1999 και 2000 υπάρχουν διπλότυπα και τριπλότυπα 

πληρωμών από το 1994 πιθανόν, και σίγουρα από το 1995 και 1996. Είναι να 

εκπλήσσεστε γιατί για ένα χρόνο  για διαδικαστικούς λόγους και όχι για οικονομικούς 

λόγους, αργήσαμε να πληρώσουμε; θα σας φέρω αν θέλετε τα δικά σας προβλήματα, 

αυτά που είχατε και δεν φροντίσαμε ποτέ να τα εκμεταλλευτούμε. 

κ. Πρόεδρος: Θέλετε να προχωρήσουμε σε ψηφοφορία; 

 

Σώμα: Όχι. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 11°:  Έγκριση αδειών λειτουργίας καταστημάτων Υγειονομικού 

Ενδιαφέροντος. 

 

 

κ. Πρόεδρος: Άδειες λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος. 

Θέλετε κύριοι συνάδελφοι να κάνω ανάγνωση των καταστημάτων; Σε όσα έχουμε 

μέσα στον φάκελο, δεν έχουμε καμία ένσταση. 

 

 

- Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ 12°:  Έγκριση αναμόρφωσης του προϋπολογισμού της Δ.Ε.Π.Κ.Α. χρήσης 

2000. 

 

 

κ. Πρόεδρος: Η αναμόρφωση του προϋπολογισμού της Δ.Ε.Π.Κ.Α. χρήσης 

του προηγούμενου έτους. Μεταφέρονται έσοδα από την οικονομική συμμετοχή 

ενδιαφερομένων στα τμήματα μάθησης, ποσό περίπου 25.000.000 δρχ. για 

λειτουργικά έξοδα και ποσό 6.000.000 δρχ. αμοιβές και έξοδα μονάδας κινητής 

βιβλιοθήκης. 

κ. Σωτηριάδης: Κύριε Πρόεδρε, θα ήθελα να πω κάτι. Αυτό το θέμα κα 

Εμμανουηλίδου έπρεπε να έρθει μέσα στο 2000. Αν θεωρείται ότι πήρατε την 

απόφαση  στις 27 Δεκεμβρίου για αυτή την αναμόρφωση, αλλά ότι έχει σχέση με τον 

προϋπολογισμό, το Δ.Σ. αποφασίζει γι' αυτό και μπαίνει σαν ξεχωριστό θέμα, 

διαφορετικά θα έγραφε στον φάκελο ενημέρωση επί των αποφάσεων των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων. Αυτό που δεν κατάλαβα είναι γιατί κάνατε αυτή την τροποποίηση, 

κάτι που δεν χρειαζόταν. Παράλληλα με την απόφαση σας, η οποία είναι ειλικρινά 

ακαταλαβίστικη. Λέει: «Μεταφέρει πίστωση ποσού στο σκέλος των εξόδων». Είναι 

λάθος. Δεν ξέρω ποιος έγραψε την απόφαση, αλλά είναι λάθος. Με την απόφαση σας 

δείχνετε 2 πράγματα: αφενός μεν ότι εκεί δεν διοικείτε και είστε  απλή παρατηρήτρια. 

θα σας το εξηγήσω κιόλας γιατί συμβαίνει αυτό. Είναι αδικαιολόγητο να 

προϋπολογίσετε 29.000.000 δρχ. και να παίρνετε 60.000.000 δρχ. Στις 

Δημοτικές Επιχειρήσεις οι προϋπολογισμοί δεν είναι πλαστοί, είναι πραγματικοί, 

είναι αληθινοί. Αυτό σημαίνει ότι ψηφίζοντας τον προϋπολογισμό του 2002, πέσατε 

έξω 100%. 
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Από την άλλη δείχνετε ότι υπάρχει μια ανεξέλεγκτη δαπάνη. Παίρνετε τα περίπου 

31.000.000 δρχ. και τα μεταφέρεται, αυξάνεται ποιόν κωδικό στα έξοδα, τον Ο.Τ.Ε., 

Δ.Ε.Η., αναλώσιμα υλικά κ.τ.λ. Σημαίνει ότι εκεί υπάρχει μια ανεξέλεγκτη 

κατάσταση που θέλω να πιστεύω ότι κι εσείς η ίδια που διοικείτε δεν την γνωρίζετε. 

Θέλω να δικαιολογηθείτε και για την απόφαση, γιατί είναι πάρα πολύ σημαντικό. Επί 

της ευκαιρίας θα ήθελα κύριε Πρόεδρε να φέρω μια πρόταση, ότι θα πρέπει να 

φέρουμε ένα θέμα για την Δ.Ε.Π.Κ.Α. η οποία μας απασχολεί τακτικά, και το Δ.Σ. 

αλλά και την Σερραϊκή Κοινωνία. 

Πιστεύω ότι στο μέλλον θα μας απασχολήσει περισσότερο. Μια πρόταση κύριε 

Δήμαρχε, γιατί με όλα αυτά που συμβαίνουν, δεν υπάρχει άλλη λύση παρά να έρθει 

στο Δ.Σ.θέμα για την Δ.Ε.Π.Κ.Α., να επαναπροσδιορίσουμε την λειτουργία της 

Δ.Ε.Π.Κ.Α. θεωρώ ότι η Δ.Ε.Π.Κ.Α. έχει εκτροχιαστεί. Ίσως από τα πολλά λεφτά που 

επιχορηγείται από τον Δήμο. Από την άλλη, αν δούμε τα αποτελέσματα δεν θα δούμε 

και τίποτα σπουδαίο. Σήμερα η Δ.Ε.Π.Κ.Α. ασχολείται με 10 (δέκα) αντικείμενα. Να 

δούμε τελικά που κατευθύνεται η Δ.Ε.Π.Κ.Α. Αυτή η απόφαση σας είπα τι 

εκδηλώνει. Ανεξέλεγκτη κατάσταση. Από τον Δήμο Σερρών φεύγουν παχουλές προς 

τη Δ.Ε.Π.Κ.Α. οι επιχορηγήσεις. Ας πούμε ότι τα αποτελέσματα μέχρι σήμερα είναι 

ικανοποιητικά. Αν κάνουμε μια αντιπαράθεση της διετίας αυτής με τα 2 πρώτα χρόνια 

1995-1996 οι διαφορές είναι τεράστιες, θέλω σας παρακαλώ, να μου δικαιολογήσετε 

πρώτον γιατί παίρνετε μια τέτοια απόφαση, ενώ δεν χρειαζόταν. Οι Δημοτικές 

Επιχειρήσεις δεν λειτουργούν όπως ο Δήμος, κλείνει 31-12. Και αυτή η απόφαση 

που παίρνουμε σήμερα είναι άκυρη. Εσείς ψηφίσατε προϋπολογισμό για το 2001 και 

ζητάτε τροποποίηση αυτής της απόφασης που πήρατε το 1999 για τον 

προϋπολογισμό. 

Σας παρακαλώ πάρα πολύ, θέλω να μου αιτιολογήσετε αυτά τα 2 θέματα. Γιατί 

καθυστέρησε και ήρθε τώρα. Γιατί παίρνετε αυτή την απόφαση, ενώ δεν χρειαζόταν 

και τι έχετε να μας πείτε που ενώ από την μια τα έσοδα ήταν διπλάσια, και μπράβο 

σας, και από την άλλη τα έξοδα δεν συμπέσανε με αυτά που προϋπολογίσατε. Επίσης 

θέλω να μου πείτε γιατί τα κολλάτε σε αυτόν τον κωδικό. 30.000.000 δρχ. για 

αναλώσιμα υλικά, Δ.Ε.Η., Ο.Τ.Ε.; Που σημαίνει ότι σε εκείνα που είχατε 

προϋπολογίσει βάζετε άλλα 30.000.000 δρχ. Είναι μεγάλα τα νούμερα κύριε Πρόεδρε. 

κα Εμμανουηλίδου: Κύριοι συνάδελφοι η τροποποίηση του Κωδικού αυτού 

αφορούσε λειτουργικά έξοδα. Εμείς έχουμε μια υπηρεσία εκεί, η οποία θέλω να 

πιστεύω  ότι εκτελεί το καθήκον της σωστά. Αν θεωρείται ότι εγώ είμαι εκεί για να 

είμαι ο οικονομικός διευθυντής, η γραμματεία, ο Ταμίας, ο υπεύθυνος του 

Συμβουλίου μας ή γενικότερα όλου του προσωπικού, αυτό δεν μπορώ να το κάνω. 

Εγώ είμαι εκεί για να έχω μια ευθύνη λειτουργίας υψηλού προγραμματισμού της 

Δ.Ε.Π.Κ.Α. θεωρώ ότι οι υπάλληλοι μας εκεί κινήθηκαν σωστά και σε συνεργασία με 

τον συνεργάτης μας, τον κ. Τερζόπουλο, ο οποίος έχει την ευθύνη των οικονομικών 

της Δ.Ε.Π.Κ.Α. Είναι οικονομολόγος και γνωρίζει την δουλειά του, νομίζω ότι την 

γνωρίζει πολύ καλύτερα από εμένα και από εσάς. 

 κ. Σωτηριάδης: Δεν με καλύψατε κα Εμμανουηλίδου.  

κ. Τερζόπουλος: Το ποσό των αναλώσιμων αφορούν το τμήμα της 

πληροφορικής, το οποίο είναι ανταποδοτικό και ωφέλιμο για την Δ.Ε.Π.Κ.Α. Εκεί 

είναι η μεγάλη δαπάνη, στα αναλώσιμα πληροφορικής. 

κ. Σωτηριάδης: Δεν τα προβλέψατε κύριε Τερζόπουλε, στον προϋπολογισμό 

που ψηφίσατε το 1999; 

κ. Τερζόπουλος: Δεν το προβλέψαμε γιατί ο Δήμος με την επιχορήγηση που 

ζητήσαμε να την ολοκληρώσει δεν φτάσαμε σ' αυτό το ύψος. Θα έπρεπε να τον 

αναμορφώσουμε. Το τμήμα αυτό της πληροφορικής πήγε καλά παρά τις προσδοκίες 

μας. 
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κ. Σωτηριάδης: Γι' αυτό σας συνεχάρη. Αλλά το να διπλασιαστούν, σημαίνει 

ότι δεν ξέρουμε να προγραμματίζουμε. Εμένα δεν με καλύψατε. 

Όσον αφορά την κα Εμμανουηλίδου, θα ήθελα να πω ότι εμείς δεν θα ζητάμε 

ευθύνες από το προσωπικό. Σήμερα είσαστε Πρόεδρος της Επιχείρησης και ήταν 

λάθος η τοποθέτηση σας να πείτε ότι οι υπηρεσίες μας λένε έτσι. Εμείς δηλαδή θα 

καλούμε το προσωπικό και θα ζητούμε ευθύνες από το προσωπικό; Είσαστε η 

πολιτική υπεύθυνος, η Πρόεδρος, πρέπει να είστε ενημερωμένη και να δίνετε σαφείς 

απαντήσεις. Επαναλαμβάνω, ότι δεν με καλύψατε ούτε εσείς, ούτε και ο κ. 

Τερζόπουλος. Ο κ. συνάδελφος Αναστασιάδης ήταν απών στο συγκεκριμένο θέμα, 

διαφορετικά θα με είχε ενημερώσει. 

 κ. Αναστασιάδης:   Ήμουν παρών. 

  κ. Τερζόπουλος: Κύριε Σωτηριάδη, αν θέλετε την αντιπαράθεση να την 

φτάσουμε στα άκρα, δεν έχω κανένα πρόβλημα. 

Αναφέρεστε σε ορισμένα θέματα, τα οποία από ευαισθησία μου δεν τα θίγω. Αν 

θέλετε να πω πως υπολογιστές μεταφράστηκαν σε ψυγεία και το αντίθετο είμαι 

έτοιμος, πως χωρίς παραστατικά έγιναν εξοφλήσεις. Μην τα θίγετε αυτά τα πράγματα. 

Ειλικρινά θέλουμε στη Δ.Ε.Π.Κ.Α. να τα επουλώσουμε αυτά, είτε είναι δικά σας είτε 

είναι δικά μας. 

 κ. Σωτηριάδης: Ανατρέψτε στην οικονομική κατάσταση της Δ.Ε.Π.Κ.Α. το 

1995. 

κ. Τερζόπουλος: Δεν γνωρίζετε την οικονομική κατάσταση το 1995. 

κ. Πρόεδρος: Εγκρίνεται η αναμόρφωση του προϋπολογισμού χρήσης 2000; 

κ. Μπάρκας: Εγώ αρνούμαι κύριε Πρόεδρε. 

κ. Πρόεδρος:  Όχι από τον κ.Μπάρκα. 

 

 

-  Εγκρίνεται, μειοψηφεί ο κ. Μπάρκας Αθανάσιος. 

 

- Αποχωρεί η κα Κωνσταντινίδου Ελένη. 

 

 

ΘΕΜΑ 13°:  Ενημέρωση για αποφάσεις του Δ.Σ. των Δημοτικών Επιχειρήσεων. 

 

 κ. Πρόεδρος: Ενημέρωση για αποφάσεις των Δ.Σ. των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων. Μέσα σ' αυτό το θέμα, επειδή παραλήφθηκε να γράψω την λέξη 

έγκριση, ζητώ την έγκριση του Σώματος για την πρόταση του Δ.Σ. του ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. 

που αφορά την πρόσληψη με σύμβαση εργασίας ορισμένου χρόνου ενός (1) βοηθού  

ηλεκτρολόγου και ενός (1) ξυλουργού. Αυτό χρειάζεται έγκριση από το Σώμα. 

 κ. Αργυριάδης:  Η θέση προβλέπεται από τον Οργανισμό, έχουν φύγει τα 

χαρτιά και η πρόσληψη θα γίνει μέσω Α.Σ.Ε.Π. Υπάρχει μέσα στον φάκελο και όλα 

έχουν γίνει κανονικά. Δημοσίευση σε 2 εφημερίδες του τοπικού τύπου και θα γίνει με 

τις συνθήκες που προβλέπει ο Α.Σ.Ε.Π. για 8 (οκτώ) μήνες. 

 κ. Βλάχος Ι.:  Στο 13° θέμα κύριε Πρόεδρε, ενημέρωση για αποφάσεις Δ.Σ. 

των Δημοτικών Επιχειρήσεων. Λυπάμαι, αλλά πάλι θα αναφερθώ στη Δ.Ε.Π.Κ.Α. 

Κάτι δεν μου ταιριάζει, θα αναφερθώ συγκεκριμένα, στον κατάλογο των εξόδων σε 2 

κωδικούς υπάρχει το ποσό των 750.000 δρχ.  από αποζημίωση του κ. 

Χατζηνικολαίδη. Παρακάτω γράφει 1.000.000 δρχ. αποζημίωση Χατζηνικολαίδη. Για 

ποιο λόγο αποζημίωση; Εγώ ξέρω ότι ο κ. Χατζηνικολαίδης βρήκε δουλειά στην 

Αθήνα, εγκατέλειψε αυτή την δουλειά και πήγε στην Αθήνα. Προς τι αυτή η 

αποζημίωση;  
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Εγώ θυμάμαι η κα Παναγιώτου Αθηνά, η οποία αποφάσισε να φύγει μετά από 15-17 

χρόνια εργασίας στο Δήμο, δεν έδωσε ο Δήμος χρήματα, διότι έφυγε από μόνη της. 

Έφυγε από μόνος του ο κ. Χατζηνικολαίδης, ή τον απολύσατε; Αποδεικνύετε ότι τον 

απολύσατε. Και αν τον απολύσαμε πως έγινε; Ξαφνικά το Δ.Σ. ή η Πρόεδρος και είπε 

ότι δεν μου κάνετε κύριε Χατζηνικολαίδη, σας απολύω; Δεν αναφερθήκατε ποτέ σε 

αυτό το θέμα. Δεν άκουσα κύριε Πρόεδρε να λέτε ότι ο Δ/ντής της Δ.Ε.Π.Κ.Α. δεν 

σας κάνει, δεν έρχεται στην δουλειά του, βλάπτει την επιχείρηση, αντιμιλάει, δεν 

υπακούει και δεν ξέρω ποια άλλα παραπτώματα διέπουν τον Δημοσιοϋπαλληλικό 

Κώδικα για να έχει υποπέσει σ' αυτά ο άνθρωπος, να του έχετε κάνει 2-3 αναφορές, 

που απ' ότι ξέρω προβλέπεται για όλους τους εργαζόμενους. Ξαφνικά «χηρεύει» η 

θέση του Διευθυντή της Δ.Ε.Π.Κ.Α. Βρήκε δουλειά στην Αθήνα και έφυγε. 

Ερχόμαστε εδώ σήμερα και βλέπουμε ότι ο τέως Διευθυντής της Δ.Ε.Π.Κ.Α. 

αποζημιώνεται. Γιατί αποζημιώνεται; 

Ρώτησα και μου είπαν ότι είναι αποζημίωση γιατί απολύθηκε! 

 κα Εμμανουηλίδου:  Νομίζω ότι είναι μισθοδοσία. Εκτός αν είναι λάθος 

γραμμένο εκ παραδρομής. 

κ. Τερζόπουλος: Η αποζημίωση είναι 2.000.000 δρχ. Στάθηκε με τον κ. 

Χατζηνικολαίδη, η συνεργασία μας ως αδύνατη. Κύριε Βλάχο Ιωάννη, δεν θέλουμε 

να βιάζουμε τα πράγματα. Δεν θέλουμε να τα βιάζουμε, για να μην θεωρηθεί ότι ο κ. 

Χατζηνικολαίδης θα μπορούσε να απολυθεί από εμάς. Αυτή η λύση της συνεργασίας 

μας ήταν η πιο ομαλή για μας, είχαμε φτάσει στο απροχώρητο, ήταν σαν να μην 

υπήρχε για μας και η στάση του ήτανε ανύπαρκτη. Δοθείσας της ευκαιρίας της 

Αθήνας, θεωρήσαμε ότι ήταν σκοπιμότερο και ωφελιμότερο για την Δ.Ε.Π.Κ.Α. να 

λύσουμε πιο γρήγορα τη συνεργασία μας. Νομικά το εξαντλήσαμε το θέμα, για το αν 

θα έπρεπε να πάρει αποζημίωση ή όχι. Την ίδια απορία με εσάς είχαμε και εμείς και 

λέγαμε ότι δεν έπρεπε να πάρει αποζημίωση. Νομικά όμως στάθηκε αδύνατο, 

θεωρείται όπως το συναινετικό διαζύγιο. Στα χαρτιά φαίνεται ότι απελύθη, στην 

ουσία έφυγε. 

κ. Αναστασιάδης: Ο κ. Χατζηνικολαίδης ζήτησε να γίνει αυτή η διευθέτηση 

και εμείς την αποδεχτήκαμε. Ο κ. Χατζηνικολαίδης το ζήτησε και όχι εμείς. 

κ. Τερζόπουλος: Δεν είμαι σε αντίθεση με εσάς.  

 κ. Γκότσης: Κύριε Πρόεδρε μια που αναφέρθηκε σ' αυτό το θέμα ο κ. Βλάχος 

Ιωάννης, εγώ δεν θεωρώ σωστό από την πλευρά της κας Προέδρου να μην ξέρει αν 

είναι αποζημίωση ή μισθός. Να μην ξέρει αυτά που μας λέει ο κ. Τερζόπουλος και να 

ρίχνει τις ευθύνες σε κάποιον άλλον. Είστε η Πρόεδρος όχι μόνο για τα υψηλά 

προγράμματα, αλλά είστε Πρόεδρος και για να αναλαμβάνετε τις ευθύνες και να μας 

ενημερώνετε γι' αυτά τα θέματα. Αν εσείς δεν μπορείτε να αντεπεξέλθετε να αναλάβει 

κάποιος άλλος για Πρόεδρος. Εμείς ζητάμε μια υπεύθυνη ενημέρωση από την κυρία 

Πρόεδρο, δεν ζητάμε ενημέρωση από κάποιο άλλο μέλος της Δ.Ε.Π.Κ.Α. 

 κα Ζαπάρα: Εμείς ενημέρωση ζητάμε από τον Πρόεδρο της κάθε Δημοτικής 

Επιχείρησης. 

 κ. Τερζόπουλος: Εσείς δεν είστε εξουσιοδοτημένοι για ένα θέμα από τον 

Πρόεδρο μιας Δημοτικής Επιχείρησης; Εκτός αν δεν είναι συλλογική η διαδικασία. 

 κ. Γκότσης: Δεν νομίζω όμως κύριε Τερζόπουλε, ο Πρόεδρος να είναι αδαής 

για ένα τέτοιο θέμα. 

2ον: Αγρόν άπτεται των αρμοδιοτήτων σας. Τον κατάλογο εξόδων που φέρνετε, θα 

παρακαλούσα, να είναι σε ποιο τακτά διαστήματα, για να μπορούμε να τον 

διαβάζουμε. 

κα Ζαπάρα:   Εγώ ήθελα να ρωτήσω σχετικά με την τοποθέτηση του 

κ.Τερζόπουλου. Υπάρχει σχετική απόφαση απόλυσης και το σκεπτικό απόλυσης και η 

απόφαση αποζημίωσης; Δεν έπρεπε το Δημοτικό Συμβούλιο να το γνωρίζει;  
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Εμείς γνωρίζαμε από τον κ. Δήμαρχο, ότι έφυγε ο άνθρωπος από μόνος του και τώρα 

βλέπουμε απόφαση αποζημίωσης γραμμένη για τον κ. Δ/ντή που έφυγε. Δεν έπρεπε 

να προηγηθούν άλλα χαρτιά; 

κ. Τερζόπουλος: Κα Ζαπάρα, έγινε θέμα με την πρόσληψη του νέου 

Διευθυντού. Δεν συζητήθηκαν αυτά τα θέματα; 

κα Ζαπάρα: Όχι. Η θέση ήταν κενή και έπρεπε να αντικατασταθεί. Δεν 

είπαμε τίποτα άλλο; 

κ. Τερζόπουλος: Από εσάς μόνο ο κ. Αναστασιάδης το γνώριζε αυτό το θέμα; 

κ. Βλάχος Ι.: Ο κ. Αναστασιάδης το παραδέχτηκε εδώ. Ήθελε να φύγει ο κ. 

Χατζηνικολαίδης από μόνος του και έφυγε. 

 κ. Τερζόπουλος: Τον τρόπο που έφυγε, τώρα σας τον πληροφορεί; 

 κ. Σωτηριάδης: Δεν συζητήθηκε η διαδικασία και ο τρόπος πρόσληψης του 

νέου Δ/ντή. 

 κ. Αγγελίδης:  Το θέμα είναι πολύ σοβαρό. Αν κατάλαβα σωστά, ο κ. 

Χατζηνικολαίδης, ήθελε να φύγει με την θέληση του. Όμως ζήτησε να φανεί σαν 

απολυμένος. 

Αν συμβαίνει αυτό, σημαίνει ότι έγινε ένα κόλπο για να πάρει αποζημίωση. Να φύγει 

με τη θέληση του και να πάρει και αποζημίωση. Είναι πολύ σοβαρό και απαράδεκτο 

αν έγινε έτσι. 

 κ. Σαουλίδης: Κύριε Δήμαρχε, θυμάστε στην δική σας την θητεία πως έγινε η 

πρόσληψη και είχατε πάρει εσείς την ευθύνη. Έγινε ως δια μαγείας και σας 

απασχόλησε και εσάς η απομάκρυνση του. Είναι γεγονός ότι βρέθηκε μια φόρμα, όχι 

η καλύτερη αλλά βρέθηκε ένας τρόπος. Έγινε μια συζήτηση, και για να μην υπάρξουν 

προβλήματα που θα μπορούσαν να υπάρξουν, έγινε αυτή η διαδικασία. Είναι ένα 

θέμα που απασχολούσε το Συμβούλιο και βρέθηκε αυτή η λύση. 

 κα Εμμανουηλίδου: Προηγουμένως, οι συνάδελφοι αναφέρθηκαν κατά πόσο 

οι υπάλληλοι θα έπρεπε να έχουν ευθύνη ή όχι και αυτά που λέω εγώ να μην 

ρίχνονται στο προσωπικό. Μα η λειτουργία της Δ.Ε.Π.Κ.Α. δεν μπορεί να γίνει με την 

Πρόεδρο. Η Πρόεδρος της Δ.Ε.Π.Κ.Α. έχει μια επιτελική ευθύνη. Αν η υπεύθυνη για 

την τροποποίηση, είχε κάποιο προσωπικό πρόβλημα και έλειπε για 20 ημέρες και αν 

ξέρατε πολύ καλά και παρακολουθούσατε τους απολογισμούς της, η Δ.Ε.Π.Κ.Α. 

κάνει κάθε 15 ημέρες Συμβούλιο. Ο σκοπός αυτών των συχνών Συμβουλίων είναι 

γιατί είναι ένας πολυσχεδής φορέας και ακριβώς επειδή έχει το μεγαλύτερο κομμάτι 

προβολής του Δήμου. Είναι ένας φορέας, δεν είναι εύκολο η Πρόεδρος να βγαίνει και 

κάθε τόσο να παρουσιάζεται. Είναι αυτός ο φορέας, δυστυχώς. Κανένας άλλος 

φορέας δεν έχει αυτή την προβολή. Άρα είναι μια πολύ μεγάλη ευθύνη και προσπαθώ 

να έχω πολύ χαμηλούς τόνους, να μπορούμε να συνεργαζόμαστε εκεί, γιατί οι τομείς 

της είναι πάρα πολύ μεγάλοι. Διαπιστώσατε ότι όλα τα προγράμματα που έχουν 

περάσει, έχουν περάσει μέσα από την Δ.Ε.Π.Κ.Α., γιατί είναι Δ.Ε., γιατί «Η 

ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ», δεν μπορεί να γίνει από την Αντιδημαρχεία, περνάει από 

τις Δημοτικές Επιχειρήσεις, θέλω να πω ότι η Πρόεδρος και το Δ/κό Συμβούλιο έχει 

επιτελικές ευθύνες. Από κει και πέρα πιστεύω ότι το προσωπικό μας είναι ικανό για 

να φέρει σε πέρας όλα αυτά τα προβλήματα που αναφέρατε. Αν είναι σωστό ή όχι, αν 

ήρθε στις 27 του μηνός, θεωρώ ότι όλα μας τα μέλη είναι ενημερωμένα ακριβώς 

επειδή έχουμε Συμβούλιο κάθε 15 ημέρες. Αυτό σας το απέδειξε και ο Δημοτικός 

Σύμβουλος που ανήκει στην δική σας παράταξη και με τον οποίο σε πολύ σοβαρά 

θέματα συζητούμε γιατί είναι πάρα πολύ ευαίσθητη η Δ.Ε.Π.Κ.Α.  
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Και πιστεύω ότι αυτά τα 2 χρόνια που εγώ ήμουν διοίκηση μαζί με τους συνεργάτες 

μου, κάνουμε ότι καλύτερο μπορούσαμε, λαμβάνοντας υπόψη και τις δυνατότητες 

που έχει ο Δήμος για τον πολιτισμό. 

κ. Αναστασιάδης: Οι αρετές του κ. Χατζηνικολαίδη είναι ήδη γνωστές. Είναι 

αυτός που οργάνωσε τη Δ.Ε.Π.Κ.Α., ήταν άνθρωπος ευφυής, με φαντασία και μαζί με 

τον κ. τάγκο αποτέλεσαν ένα πολύ καλό δίδυμο. Πρόβαλαν την πόλη μας σε όλα τα 

Βαλκάνια. Κάποια στιγμή ο κ. Χατζηνικολαίδης δεν μπορούσε, λόγω κομματικών 

προβλημάτων, να εργαστεί. Δεν ήθελε με τα οράματα του να προβάλει την αντίθετη 

παράταξη και αυτό ήταν δικαίωμα του, άσχετα αν ήταν Δ/ντής. Ο κ. Χατζηνικολαίδης 

είχε δηλώσει ότι δεν είχε το όραμα που είχε με τον κ. Βλάχο, δεν μπορώ να συνεχίσω 

και είπε ή θα με διώξετε ή θα φύγω μόνος μου. 

Καθήσαμε με τον κ. Τερζόπουλο, τον οποίο θεωρώ σοβαρό και υπεύθυνο και για το 

καλό του κ. Χατζηνικολαίδη είπαμε ότι τον διώχνουμε και τον αποζημιώνουμε. Έτσι 

ακριβώς έγινε. Πότε να έρθει αυτό το θέμα για την πληρωμή του κ. Χατζηνικολαίδη; 

Αυτός ο άνθρωπος δημιούργησε τη Δ.Ε.Π.Κ.Α. μαζί με τον κ. Στάγκο. 

 κ. Σίγκας: Αγαπητοί συνάδελφοι, άκουσα όλους τους συναδέλφους που 

μίλησα και ειλικρινά λυπήθηκα πάρα πολύ γιατί όλα αυτά που ειπώθηκαν σαν 

δικαιολογίες, δεν έχουν μια βάσιμη λογική σειρά, αλλά ούτε και νομική σειρά. Με 

λυπεί το γεγονός ότι η κα Εμμανουηλίδου δεν έδωσε απάντηση για ποιο λόγο 

δόθηκαν αυτά τα χρήματα στον κ. Χατζηνικολαίδη. Ήταν αποζημίωση ή μισθός; Δεν 

την τιμά αυτό και δεν δικαιολογείται. 

Άκουσα τον κ. Τερζόπουλο να λέει ότι το απολύσαμε. Το ακούμε σήμερα οι 

Δημοτικοί Σύμβουλοι εδώ ότι απολύθηκε ο κ. Χατζηνικολαίδης. Με ποια απόφαση 

απολύθηκε; Πόσα χρήματα του δώσαμε, πως του δώσαμε χρήματα; Ήταν δικά μας 

χρήματα αυτά που του δίνουμε και λέμε ότι ήταν καλός ο κ. Χατζηνικολαίδης, του 

δίνουμε και 2.000.000 δραχμές αποζημίωση. Αυτή η απόφαση υπάρχει κ. 

Τερζόπουλε; Αυτή η απόφαση κοινοποιήθηκε στο Δημοτικό Συμβούλιο, να λάβει 

γνώση το Δ.Σ. Εγώ τουλάχιστον μέχρι αυτή τη στιγμή έλεγα ότι ο κ. Χατζηνικολαίδης 

έφυγε μόνο τους και δεν ζητούσε αποζημίωση ούτε τίποτα άλλο. Ακούω ότι και οι 

άλλοι συνάδελφοι λένε το ίδιο πράγμα, ότι απολύθηκε μόνος του. Πως τον 

απολύουμε; Δια να απολύσουμε ένα δημόσιο υπάλληλο νομίζω ότι πρέπει να υπάρχει 

κάποιος λόγος που να δικαιολογεί την απόλυση του. Με ποια αιτιολογία τον 

απολύσατε; 

 κ. Κουρουζίδης: Δεν μπορώ να φανταστώ ότι σ' αυτό το τραπέζι θα 

στρουθοκαμηλίζαμε μπροστά σε μια αλήθεια, η οποία ειπώθηκε από το στόμα του κ. 

Αναστασιάδη. Γιατί σας πειράζει ο ρεαλισμός και η ωμή αλήθεια που αναφέρει ο κ. 

Αναστασιάδης. Σας είπε πολύ ξεκάθαρα ότι πέρα από το υπηρεσιακό του καθήκον 

έβαλε την κομματική του ιδιότητα. Από κει και πέρα δεν ήθελε να είναι αυτός ο 

υπηρεσιακός παράγοντας που έπρεπε να εκπροσωπεί την Δ.Ε.Π.Κ.Α. Με αποτέλεσμα 

να υπάρχει μια συνεχής τριβή και ένα θέμα συνεργασίας με την διοίκηση της 

Δ.Ε.Π.Κ.Α. Αυτού του είδους το θέμα έχει παρατηρηθεί πάρα πολλές φορές και έχει 

γίνει πάρα πολλές φορές γνωστό. Για παράδειγμα, μονομερώς πήρε αποφάσεις για 

κάποιες συμβάσεις οι οποίες εκ των υστέρων διαπιστώθηκε ότι ήταν ζημιογόνες. Από 

το να τον έχει στην αδράνεια τον συγκεκριμένο διευθυντή και να μην υπάρχει σημείο 

συνεργασίας σε ένα τόσο νευραλγικό πόστο όπως είναι Δ.Ε. της Δ.Ε.Π.Κ.Α. και 

προκειμένου να τον εκθέτει κάθε τόσο με τιμωρίες και το όνομα του να αρχίσει να 

συζητιέται ότι δεν είναι αυτός που έπρεπε να είναι. Βρέθηκε μια Σολομώντεια λύση, η 

οποία εξυπηρέτησε και την ίδια την επιχείρηση και τον ίδιο. Γι' αυτό ακριβώς 

πάρθηκε αυτό το κοινή συναίνεση διαζύγιο, το οποίο εξυπηρέτησε και τις 2 (δύο) 

πλευρές. Αποκαταστάθηκε η αρμονία και η ομαλότητα μέσα σ' αυτή την 

συγκεκριμένη επιχείρηση. 
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κ. Σωτηριάδης: κ. Πρόεδρε, μου απαντήσατε για το 12° θέμα. Εμείς ποτέ δεν 

είπαμε ότι το προσωπικό της Δ.Ε.Π.Κ.Α. δεν είναι αξιόλογο. 

Και ο κ. Χατζηνικολαίδης ήταν καλός και τα υπόλοιπα στελέχη γνωρίζουν το 

αντικείμενο τους και συγχαρητήρια τους. 

 κ. Πρόεδρος:  Κύριε Σωτηριάδη παρακαλώ περιοριστείτε στο θέμα. 

κ. Σωτηριάδης:  Ότι είναι πολύ δύσκολο το αντικείμενο του το γνωρίζουμε, 

γι' αυτό άλλωστε είμαστε εδώ για να δώσουμε λύση στα δύσκολα προβλήματα. Αυτή 

τη σοβαρότητα που ομολογήσατε ότι δείχνει ο συνάδελφος και οι άλλοι συνάδελφοι 

σε άλλες δημοτικές επιχειρήσεις. Ποτέ δεν θα κάνουμε αντιπολίτευση για την 

αντιπολίτευση. Είμαστε βοηθοί στην προσπάθεια της πλειοψηφίας όχι μόνο εδώ στο 

Δ.Σ. αλλά και στις Δ.Ε. Με αυτό που είπατε αφενός μου δώσατε απάντηση έστω και 

ετεροχρονισμένα και από την άλλη συμφωνούμε απόλυτα και για το προσωπικό του 

Δήμου και για την αξιόλογη συμπαράσταση που έχετε από τα μέλη της μειοψηφίας 

στις Δ.Ε. 

κ. Γκότσης: Κύριε Πρόεδρε, το θέμα δεν είναι αν ο κ. Χατζηνικολαίδης πήρε 

τα 2.000.000 δρχ. εμείς εδώ πέρα τι ρόλο παίζουμε; Για ποιο λόγο μας έστειλε ο 

σερραΐκός λαός σε αυτό το τραπέζι; Δεν θα έπρεπε να έρθει εδώ το θέμα και να πείτε 

ότι αυτόν τον Διευθυντή, εμείς τον απολύσαμε για αυτούς τους λόγους και πήρε αυτή 

την αποζημίωση. Εμείς δηλαδή, τι θα λέγαμε; Τα κρυφά δεν τα καταλαβαίνουμε, 

καταλαβαίνουμε μόνο αυτά που λέγονται σ' αυτό εδώ το τραπέζι. 

Θα σας παρακαλούσα αυτούς τους χαρακτηρισμούς όταν έχετε άδικο να μην τους 

εκτοξεύετε. 

Δεύτερον, κα Εμμανουηλίδου μας έδωσαν μια λίστα που αφορά την Τσικνοπέμπτη, 

θα κάνετε εισήγηση; 

 κα Εμμανουηλίδου: Εγώ κάνει εισήγηση αλλά όχι για αυτό το Δ.Σ. 

 κ. Γκότσης: Μην γίνουν και μετά το φέρετε σ' αυτό το τραπέζι. 

Τσικνοπέμπτη, είναι την Πέμπτη, πότε θα έρθει το θέμα; Στο άλλο συμβούλιο. Όταν 

θα γίνει όλη η λίστα που υπάρχει, θα έρθει η κα Εμμανουηλίδου στο Συμβούλιο και 

θα μαλώνουμε μεταξύ μας. 

 κ. Πρόεδρος: Δευτερολογίες και κλείνουμε το θέμα. Τον λόγο έχει ο κ. 

Αγγελίδης Πέτρος. 

 κ. Αγγελίδης: Στον Δημοσιοϋπαλληλικό Κώδικα δεν υπάρχει κοινή 

συναίνεση, φαίνεται σαν απολυμένος για να πάρει αποζημίωση. Δεν ξέρω αν τυχόν 

έφευγε με την δική του θέληση και έπαιρνε πάλι αποζημίωση, τότε δεν τίθεται θέμα. 

Αν όμως έφευγε με την δική του θέληση, νομίζω ότι αν συνέβαινε αυτό δεν θα 

έπαιρνε την αποζημίωση. Αν έγινε όλη αυτή η ιστορία για να πάρει την αποζημίωση, 

αυτό το γεγονός δεν το θεωρώ σωστό και είναι πολύ σοβαρό. Ήθελε να φύγει και 

κάναμε ένα τέχνασμα για να πάρει αποζημίωση. Δεν δόθηκε απάντηση πάνω σ' αυτό 

το θέμα. Στην απόλυση του ποιοι λόγοι αναφέρονται; Σε τι παραπτώματα υπέπεσε; 

 κ. Τερζόπουλος: Δεν θέλω να προκαλέσω τα πράγματα. Είπα ότι η παρουσία 

του εκεί έφτασε σε οριακό σημείο όσον αφορά τα συνεργασία. Το θέμα εξαντλήθηκε 

νομικά όσον αφορά το δικαίωμα της απόλυσης για αποζημίωση. Ο κ. Αμαξόπουλος 

βρίσκεται εδώ. Για τον κ. Χατζηνικολαίδη να μην ρίχνετε «κροκοδείλια» δάκρυα. Σας 

πόνεσε επειδή ο δικός σας άνθρωπος πήρε αποζημίωση; 

 κ. Βλάχος Ι.: Ακούσατε ποτέ να λέω εγώ δικός μου και δικός σας άνθρωπος; 

Επειδή τον προσέλαβα εγώ τι θα πει; Ένας λόγος παραπάνω που θίγω το θέμα και 

έπρεπε να μου το αποδώσετε. Απολύθηκε για ποιο λόγο; Έφυγε οικειοθελώς; 

Έβλαπτε την επιχείρηση; 

κ. Τερζόπουλος: Στην ουσία δεν καταλάβατε ότι η λειτουργία και η 

συνεργασία στάθηκε αδύνατη. 

20 

 



 κ. Βλάχος Ι.: Έπρεπε να ενημερώσετε κ. Τερζόπουλε. Δεν είναι δική σας 

υπόθεση η Δ.Ε.Π.Κ.Α., είναι υπόθεση όλου του Σερραϊκού Λαού. Έπρεπε να 

ενημερώσετε. 

 κ. Τερζόπουλος: Είμαστε αυτόνομο Διοικητικό Συμβούλιο. Ποιος σας είπε ότι 

ήθελε να φύγει μόνος του. Δεν τον διώξαμε εμείς. Εκβίαζε. Υπάρχει νομικό θέμα.  

 κ. Πρόεδρος: κα Ζαπάρα, δευτερολογείτε και έχετε ένα (1) λεπτό στην  

διάθεσή σας. 

 κα Ζαπάρα: Αυτά που ήθελα να πω, νομίζω ότι τα περισσότερα ειπώθηκαν, 

θα επαναλάβω ότι όταν παίρνονται τόσο σοβαρές αποφάσεις, νομίζω ότι το Δ.Σ. δεν 

πρέπει να μένει ανημέρωτο. Δεν ξέρω αν σε κάποια θέματα, δείχνετε ιδιαίτερη 

λεπτότητα δεν τα ανακοινώνετε και σε κάποια άλλα έχετε περισσότερη ευαισθησία. 

Σήμερα κύριε Πρόεδρε, διαπιστώθηκε το εξής: ίσως επειδή συνηθίσατε σε μια 

αντιπολίτευση που ήταν χαλαρή. Σήμερα βρέθηκαν κάποια θέματα  που έπρεπε να 

τοποθετηθούμε και τα θεωρήσαμε σοβαρά. Ακούσαμε ότι δεν τα καταλαβαίνουμε, ότι 

δεν είμαστε ρεαλιστές, από τους συναδέλφους. Αυτό είναι το Δ.Σ.; Όταν εσείς 

ήσασταν αντιπολίτευση μέχρι τις 2 και 3 η ώρα τα ξημερώματα καθόμασταν και 

συζητούσαμε. 

 κ. Πρόεδρος: Για αυτό τον λόγο θέλατε να δευτερολογήσετε κα Ζαπάρα; Θα 

μιλήσετε επί του θέματος για ένα (1) λεπτό. 

 κα Ζαπάρα: Μια απόλυση προϋποθέτει, όπως είπαν και οι κύριοι συνάδελφοι, 

την αιτία, περνάει από Συμβούλια, αν γίνει δεκτό απολύεται, έτσι λένε οι διαδικασίες 

των εργαζομένων και μετά υπολογίζεται η αποζημίωση. Κοινή συναίνεση, τα 

μιλήσαμε, έτσι μου βόλευε, δεν γίνονται έτσι τα πράγματα. 

 κ. Σίγκας: Τελικά δεν μάθαμε αν απολύθηκε ή έφυγε μόνος του. Αν 

απολύθηκε, συμφωνούμε με τον υπαλληλικό κώδικα. Διότι είπατε προηγουμένως ότι 

έναν δημόσιο υπάλληλο για να τον διώξουμε, για να φτάσουμε στο έσχατο σημείο της 

ποινής που είναι η απόλυση, θα έπρεπε να έχουν γίνει πολλά, θα έπρεπε να έχει 

περάσει από απολογίες, από πειθαρχικά, υπηρεσιακά, κ.λ.π. Έγιναν όλα αυτά; 

Διαβάστε μας την απόφαση για να μάθουμε και εμείς. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αρχικά θα ήθελα να πω ότι περιβάλλω με εξαιρετική τιμή 

και εκτίμηση την κα Εμμανουηλίδου και σαν άνθρωπο αλλά και σαν γυναίκα 

δημιουργικά μέσα στη Σερραϊκή Κοινωνία. Μακάρι να είχαμε και σαν την κα 

Ζαπάρα, την κα Μπόγιογλου, την κα Εμμανουηλίδου, πολλές άλλες γυναίκες που 

εκτός από το σπίτι τους φροντίζουν και για τα κοινά. Μάλιστα όποιον τομέα 

αναλαμβάνουν, διακρίνονται κιόλας.   Η δε κα Εμμανουηλίδου εκ του περισσού 

διαθέτει τον εαυτό της, τα χρήματα της και τους κόπους της, αφιλοκερδέστατα, χωρίς 

να προσπαθεί να δημιουργήσει εντυπώσεις. Και πέραν των Δημοτικών πραγμάτων και 

σε Πανελλήνια σημασίας και αξίας πράγματα, κυρίως στον αθλητισμό και τον 

πολιτισμό. Και επί της δικής σας θητείας κ. Βλάχο Ιωάννη, έτρεξε και βοήθησε 

αρκετές φορές για κάποια πράγματα που αφορούσαν την πόλη και τον Δήμο 

Σερρών, χωρίς να σκεφτεί αν Δήμαρχος είναι ο κ. Βλάχος Ιωάννης, ο κ. Ανδρέου ή ο 

κ. Μητλιάγκας. 

Αν τέτοιους δημιουργικούς ανθρώπους, σαν τις κυρίες που προανέφερα και κοσμούν 

το Δ.Σ., είχαμε περισσότερες μέσα στην κοινωνία, τα πράγματα θα ήταν καλύτερα. 

Με τις ιδέες τις ωφελεί την Δ.Ε.Π.Κ.Α. και δεν την βλάπτει. Έχει μια κακή σχέση 

με την διοικητική και οικονομική διαχείριση, όλοι οι άνθρωποι δεν είναι το ίδιο. Γι' 

αυτό πλην της εμπιστοσύνης με την οποία την περιβάλλαμε, υπάρχουν και άνθρωποι 

κοντά της που την βοηθάνε. Ήθελα δε να πω ότι δουλεύει πάρα πολλές ώρες την 

ημέρα χωρίς να παίρνει δραχμή. Το κινητό της τηλέφωνο, το οποίο το χρησιμοποιεί 

για την Δ.Ε.Π.Κ.Α. το πληρώνει από μόνη της. Δεν βγήκε ποτέ να κάνει διαφήμιση 

και καμιά προβολή αυτής της ανιδιοτελούς της προσφοράς.   
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Όσον αφορά το θέμα του κ. Χατζηνικολαίδη, ήταν μια ανοικτή πληγή. Την 

δημιούργησε κύριε Δήμαρχε κάποιος συνεργάτης σας που εδώ κάνει τον έξυπνο και 

τον σοφό, γνωρίζετε ποιος είναι, γιατί δεν θέλω να αναφέρω ονόματα. Αυτή η πληγή 

είτε για λόγους διοικητικής αδυναμίας, είτε για λόγους πολιτικής αδυναμίας δεν 

μπορέσατε ούτε και εσείς να την κλείσετε. Τα είπα σωστά ο κ. Αναστασιάδης, 

βρέθηκε ένας τρόπος. Προσπαθώντας να κλείσουμε αυτή την πληγή μην μας 

κατηγορείτε και σαν φταίχτες. Έχει επί της ουσίας κάποια προβλήματα, επί του νομού 

όμως, διότι και εμάς μας απασχόλησε αυτό. Με ενημέρωσαν οι συνεργάτες σαν 

Δήμαρχος και πείστηκα με αυτά που μου είπε ο κ. Τερζόπουλος. Το είδε από όλε τις 

πλευρές μαζί με τον νομικό σύμβουλο τον κ. Αμαξόπουλο. Μια αποζημίωση την 

δικαιούνταν, είτε έφευγε με τον έναν τρόπο, είτε με τον άλλο. Εγώ δε, 

δεν θέλω δημοσίως να τα λέω αυτά, είχα και προσωπική κουβέντα με τον ίδιο, 

εντελώς απαράδεκτης μορφής που έφτανε και στα όρια του εκβιασμού. 

Προσπαθήσαμε να λύσουμε ένα πρόβλημα, έχει μείον η διαδικασία αλλά όμως 

καλύτερα να λυθεί το πρόβλημα παρά να υπάρχει μια ανοικτή πληγή. 

κ. Πρόεδρος: Κλείσαμε το θέμα. 

κ. Σωτηριάδης:Εμείς κύριε Δήμαρχε, θεωρούμε ότι η θητεία του κ. 

Χατζηνικολαίδη επί της τετραετίας ήταν επιτυχημένη. Υπήρχε μια άψογη συνεργασία 

και  τα αποτελέσματα ήταν θεαματικά, θα σας θυμίσω ακόμη, επειδή υπήρχε και 

εκπρόσωπος της μειοψηφίας, η απόφαση για την πρόσληψη του κ. Χατζηνικολαίδη 

ήταν ομόφωνη. Είναι άδικο να λέμε ότι δημιουργήθηκε τότε μια πληγή. Αν εσείς 

σήμερα δεν το χειριστήκατε σωστά, είναι άδικο αυτόν τον άνθρωπο να τον βγάλουμε 

άχρηστο. 

 κ. Πρόεδρος:  Έχω επί του θέματος προσωπική άποψη, αλλά λόγω του 

κανονισμού δεν μπορώ να την εκφράσω. Σε έκπτωτο χρόνο όμως δεν θα παραμείνω 

σιωπηλός σε όσα άκουσα απόψε σχετικά με τον τρόπο πρόσληψης, τον τρόπο 

παραμονής του κ. Χατζή νικολαίδη. 

Θεωρείτε ότι έγινε η ενημέρωση για τις αποφάσεις των Δημοτικών Επιχειρήσεων και 

ότι εγκρίνουμε την απόφαση για 8/κτάμηνη απασχόληση ηλεκτρολόγου και 

ξυλουργού  στο ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. 

 

 

- Εγκρίνονται.  

 

 

ΘΕΜΑ 14°:  Έγκριση προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες του Δήμου. 

 

 κ. Πρόεδρος: Στο 14° θέμα για προμήθειες και δαπάνες για τις ανάγκες του 

Δήμου. Υπάρχουν ερωτήσεις; 

 κ. Σωτηριάδης: Μήπως κύριε Πρόεδρε προστέθηκαν στο φάκελο και 

σημερινές εισηγήσεις; 

 κ. Πρόεδρος: Ναι προστέθηκαν, αν θέλετε να σας τις αναγνώσω.  

 κ. Βλάχος Ι.:  Έχουμε ενημερωθεί κύριε Πρόεδρε. 

 

 

- Εγκρίνονται.  

 

 

ΘΕΜΑ 15°:  Έγκριση επιστροφής χρηματικών ποσών ως αχρεωστήτως 

εισπραχθέντα. 
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 κ. Πρόεδρος: Επιστροφή χρηματικών ποσών τα οποία εισπράχθηκαν ως 

αχρεωστήτως. 

 

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ 16°:  Έγκριση απολογισμού σχολικών επιτροπών έτους 2000. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Το 16° θέμα αφορά απολογισμούς σχολικών επιτροπών, για 

το προηγούμενο έτος. 

 

 

- Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ 17°:  Έγκριση τοπικού ρυμοτομικού σχεδίου και όρων δόμησης στην 

περιοχή Σιγής για την κατασκευή 24 κατοικιών από τον Ο.Ε.Κ. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Το 17° θέμα αφορά πολεοδομικό ζήτημα. Τοπικό ρυμοτομικό 

σχέδιο για τον Οργανισμό Εργατικής Κατοικίας σε ιδιόκτητο οικόπεδο στην περιοχή 

Σιγής, προκειμένου να κατασκευαστούν 24 κατοικίες. 

Θα γίνει η ανάρτηση από την υπηρεσία, οι πιθανές αν υπάρχουν ενστάσεις θα γίνουν 

και θα συνεχιστούν κανονικά οι διαδικασίες. 

 κ. Βλάχος Ι.: Κύριε Πρόεδρε, θεωρώ υποχρέωση μου να πω, θα είμαι βέβαια 

εκτός θέματος. Το Δ.Σ. καλείται να εγκρίνει αυτό το ρυμοτομικό σχέδιο, αλλά 

αποδεικνύεται ότι αυτός ο αυτόνομος Οργανισμός Εργατικής Κατοικίας ψάχνει και 

επιθυμεί και θέλει να επενδύσει σε αυτή την πόλη. Είμαστε ο μοναδικός Δήμος στη 

χώρα που δεν έχουμε παραχωρήσει ούτε ένα εκατοστό γης στον αυτόνομο οργανισμό 

εργατικής κατοικίας προκειμένου να προγραμματίσει το στεγαστικό του πρόγραμμα. 

Σήμερα καλείται το Δ.Σ. σε εκτός σχεδίου πόλης να εγκρίνουμε ένα τοπικό 

ρυμοτομικό σχέδιο, θα μπορούσαμε   να αναφέρουμε και την   αντισυνταγματική 

συμπεριφορά από πλευράς πολιτείας αλλά το παρακάμπτω. 

Θα ήθελα να ρωτήσω για εκείνη την απόφαση η οποία σκόνταψε και εγκαταλείψατε, 

εγώ προσωπικά ποτέ δεν θα την είχα εγκαταλείψει, γιατί είχα την διαβεβαίωση του 

ιδίου του Προέδρου του Οργανισμού Εργατικών Κατοικιών. Δεν θα ανέφερα σήμερα, 

αν προχθές δεν συναντούσα τον κ. Νομίδη, ο οποίος μου είπε ότι χάσαμε 26 δις δρχ. 

επένδυση. Γιατί δεν πολεοδομούμε. Δεν θα μπορούσαμε να παρακάμψουμε τις 

αντιρρήσεις της Διεύθυνσης Γεωργίας, για τον βοσκότοπο; Ποια ζώα φαίνεται ότι 

βόσκουν εκεί; Πέρα από τα 100 (εκατό) στρέμματα τα οποία ήταν ανταλλαγή και δεν 

ήταν παραχώρηση. Δίνουμε εκείνα τα 100 (εκατό) στρέμματα και παίρνουμε τα 10-12 

στρέμματα εντός σχεδίου πόλης, μεταξύ 2 (δύο) συνοικισμών, του Αγίου Λθανασίου 

και τα Νεόκτιστα Αεροδρομίου. Ήταν μια πολύ καλή περίπτωση για να 

εξασφαλίσουμε έναν δεύτερο χώρο μεταξύ αυτών των δύο και με τα χαρακτηριστικά 

που έχουν αυτοί οι συνοικισμοί. 
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Μεταξύ αυτών σας λέω ότι 26 δις δραχμές είναι 400 (τετρακόσια) σπίτια για τους 

Σερραίους εργάτες με προτεραιότητα οι Σερραίοι Δημότες και αν υπολείπονταν μόνο 

τότε θα τα μοιράζαμε. Όλα αυτά μαζί με την υπόσχεση του Προέδρου ότι ο κ. 

Δήμαρχος θα μοίραζε αυτά τα σπίτια. 

Φανταστείτε για πόσα χρόνια θα δουλεύανε. Μιλάμε για ανεργία και ξέρετε ότι η 

ανεργία μαστίζει το Νομό Σερρών. Αυτό είναι φυσικό. Ότι συναντάται σε ένα σπίτι 

από πατώματα, τζάμια, κουφώματα, θα είχανε δουλειά. Επένδυση 26 δις δρχ. την 

εγκαταλείψατε. 

Να με συγχωρέσετε γι' αυτό που θα πω, αλλά αυτό το θέμα με πονά προσωπικά, 

γιατί πίστευα και στην αναβάθμιση της περιοχής στη Νότια πλευρά της πόλης με την 

δημιουργία 400 άλλων σπιτιών και πολλά άλλα προβλήματα θα λύνονταν. 

Παράδειγμα  τους  παραπηγματούχους της οδού Μεσολογγίου θα μπορούσαμε να 

τους είχαμε μεταφέρει μεταξύ των 400. 

Εκτός αυτού, θέτω  ένα θέμα κύριε Δήμαρχε, να σκεφτούμε σοβαρά την 

πολεοδόμηση του συνοικισμού Κρίνου. Ήδη έχουμε αποφασίσει για την Οινούσα, 

τους Επταμύλους, τον Ξηρότοπο. Γιατί ο Κρίνος να μείνει έτσι; Δεν είναι οικισμός; 

Εγώ δεν δέχομαι ότι εκεί είναι βαλτά, έχει κουνούπια. Χαρακτηριστικά κάποιος είπε 

ότι ανταλλάσσει το διαμέρισμα του στην πόλη των Σερρών με ένα διαμέρισμα στον 

Κρίνο. 

Αναβαθμίστηκε η περιοχή, με την δημιουργία του Παιδικού Σταθμού, δηλαδή οι 

γονείς που στέλνουν τα παιδιά τους εκεί, τα στέλνουν σε ένα υποβαθμισμένο 

περιβάλλον; 

Όπου πάει ο άνθρωπος αλλάζουν τα πάντα. Ιστορικά, σας παραπέμπω στην 

Ουάσινγκτον για να δείτε πως ήταν πόλη παλιά και ως έγινε σήμερα. Πήγε ο 

άνθρωπος εκεί και άλλαξε τα πάντα. 

Επανέρχομαι στο δικό μας θέμα. Είχαμε και την υπόσχεση του Προέδρου ότι και τα 

έργα υποδομής θα τα χρηματοδοτούσε ο ίδιος, όπως λέει σήμερα και για τα 24 αυτά 

σπίτια. 

Αυτές είναι μπαλωματικές ενέργειες που αναγκάζεται ο Οργανισμός Εργατικών 

Κατοικιών να επενδύει σ' αυτή την πόλη, γιατί δεν βρίσκει ένα όπως πρέπει οικόπεδο. 

Εγκρίνουμε κύριε Πρόεδρε, το τοπικό ρυμοτομικό σχέδια για αυτή την επένδυση. 

Ευχαριστώ πολύ. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:   Μερικές φορές παίρνετε το ύφος του κατηγόρου και μου 

δίνετε την αίσθηση ότι φταίμε εμείς γιατί δεν προχώρησε αυτό το θέμα. 

Να σας ενημερώσω λίγο γι' αυτό το θέμα. Δυστυχώς ο τύπος των διαδικασιών έφερε 

την απόρριψη από νομικής απόψεως εκείνης της παραχώρησης. Υπήρχε μια άποψη 

του Τοπογράφου του Δήμου, του κ. Παναγιωτόπουλου, ότι για να προχωρήσει αυτό 

το θέμα έπρεπε να πάει σαν τμηματική παραχώρηση, που σημαίνει ότι από τα 100 

(εκατό)  στρέμματα να δώσουμε 30-40 στρέμματα να γίνει ένας πρώτος οικισμός, να 

μείνει χώρος και για τις υποτιθέμενες βοσκές. Αν πάρει μια χρήση αυτό το πράγμα, 

ύστερα από τα πράγματα θα επεκταθεί και θα γίνει οριστικά. Νομίζω ότι είναι και η 

σωστότερη λύση. 

Εγώ θέλω να σας πω να αφήσουμε τα «κροκοδείλια» δάκρυα του Οργανισμού 

Εργατικής Κατοικίας. Σοβαρά το πρόβλημα των Σερρών δεν το αντιμετώπισαν ποτέ. 

Εγώ μίλησα μαζί με τον κ. Ηλιάδη, τον τότε βουλευτή του Π.Α.Σ.Ο.Κ., το 1999 

επισκεφτήκαμε τον Γενικό Διευθυντή και του είπαμε ότι εκεί μπορεί να μην υπήρξε η 

ολοκλήρωση της παραχώρησης, αλλά αν έχετε εσείς την διάθεση να επενδύσετε, εμείς 

είμαστε πρόθυμοι να βρούμε μια άλλη έκταση. Τους παρουσίασα τα 33-35 στρέμματα 

που είχαμε δώσει τότε στο Ίδρυμα Αποκατάστασης των Παλιννοστούντων, τα οποία 

βέβαια δεν τα αξιοποίησαν. Όταν ήρθαν στην ανάγκη να δείξουν τι πραγματικά ήταν, 

είπαν ναι μεν, αλλά εμείς δεν δίνουμε χρήματα για αυτά.  
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Εμείς τους είπαμε ότι αν δεν δίνετε χρήματα, τουλάχιστον πείτε μας αν 

είσαστε διατεθειμένοι να κάνετε κάποια έργα, λόγου χάρη ένα σχολείο, ένα 

κοινόχρηστο χώρο κ.λ.π., ούτως ώστε ο Δήμος να κερδίσει κάποιες κοινόχρηστες 

λειτουργίες. Εποίησαν οι άνθρωποι τη νήσσαν. 

Επειδή με την αποκατάσταση των παλιννοστούντων το πρόβλημα είναι επίκαιρο, θα 

συζητήσουμε σε επόμενο Δ.Σ., αν ο Δήμος έχει την ίδια βούληση που είχε εξαρχής γι' 

αυτά τα 33-35 στρέμματα να διατεθούν για τον ίδιο σκοπό. Αυτά είναι δίπλα στο 

εργοστάσιο του κ. Χατζηπαντελή, πίσω από τα πεζικά. Καθώς συζήτησα με τον κ. 

Δούκα, τον Πρόεδρο του Εργατικού Κέντρου, αν θέλουν ένα τμήμα αυτής της 

έκτασης, ούτως ώστε να υπερπηδήσουμε και το εμπόδιο του χαρακτηρισμού σαν 

βοσκότοπο, να το δηλώσουμε στον Οργανισμό Εργατικής Κατοικίας, ότι το 

παραχωρούμε. Αν γίνει ένας οικισμός σε 30-40 στρέμματα ανοίγετε η προοπτική, την 

οποία βάζετε και με αξιοποίηση και των άλλων στρεμμάτων και προς όφελος του 

Δήμου. 

Νομίζω ότι αυτή η τακτική είναι η καλύτερη και το θέμα θα το συζητήσουμε σε 

επόμενο Δ.Σ. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 18°: Πρόταση πολεοδόμησης περιοχής Κ.Τ.Ε.Λ. και καθορισμός όρων 

δόμησης. 

 

 

 κ. Πρόεδρος: Πρόταση πολεοδόμησης στην περιοχή Κ.Τ.Ε.Λ. και καθορισμός 

όρων δόμησης. Περιοχή Κ.Τ.Ε.Λ. εννοούμε το νοτιοδυτικό κομμάτι της πόλης, νότια 

της οδού Μεραρχίας μέχρι την θέση πετρέλαια και την οδό που συνδέει τα πετρέλαια 

με τα εργατικά των Σφαγείων. Λπό το γενικό πολεοδομικό σχέδιο που ισχύει εδώ και 

κάποια χρόνια, σ' αυτή την περιοχή της πόλης η οποία είναι νεο-εντασσόμενη στο 

σχέδιο πόλης, προβλέπεται η δημιουργία σταθμών υπεραστικών λεωφορείων, 

σταθμός αστικών λεωφορείων, η διελεύουσα εταιρεία Σερρών-Νιγρίτας, χώρος 

στάθμευσης, χώρος σχολείων, υπάρχει ήδη κατασκευασμένο και λειτουργεί το 

Τ.Ε.Ε.Λ., χώρος πρασίνου, χώρος αθλητικών εγκαταστάσεων και οι όροι δόμησης για 

την περιοχή είναι, όπως υπάρχουν και θα έχετε δει στην εισήγηση. Στο σχετικό 

σχεδιάγραμμα που έχει κάνει η Υπηρεσία του Δήμου με συντάκτη τον κ. Ρουστάνη 

Αλκιβιάδη, προτείνεται η απαλειφθεί το τμήμα της γειτονιάς, ας το πούμε, στο οποίο 

θα κατασκευαστεί κατά το γενικό πολεοδομικό σχέδιο το Διοικητήριο. Η πρόταση 

που κατατίθεται είναι: αποδεκτή η πρόταση του συντάκτη από το Γραφείο 

Πολεοδομίας του κ. Ρουστάνη, αφαιρουμένου του τμήματος εκείνου της γειτονιάς το 

οποίο δεν θα το πολεοδομήσουμε σήμερα, θα το πολεοδομήσουμε όποτε θα χρειαστεί 

και το οποίο προορίζεται για την κατασκευή Διοικητηρίου. Ο κ. Δήμαρχος έχει τον 

λόγο. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αγαπητοί συνάδελφοι, να γίνει αυτό που λέει η εισήγηση 

και ο Πρόεδρος, αλλά επειδή υπάρχουν κάποιο φόβοι ότι με την απόλυτη αποδοχή 

αυτής της πρότασης μπορεί να υπάρξει μια χρονοτριβή αδικαιολόγητη και επειδή μου 

το χαρακτήρισε η κα Κωνσταντινίδου η οποία για λόγους προσωπικούς έπρεπε να 

φύγει, υπάρχουν κάποιες λεπτομέρειες οι οποίες πρέπει να διορθωθούν. Να 

αποδεχτούμε αυτή την πρόταση αλλά να ορίσουμε μια επιτροπή η οποία σε 

συνεργασία με την Υπηρεσία του Δήμου θα κάνει μια μικρή ανασύνταξη αυτού του 

τοπικού ρυμοτομικού σχεδίου.  
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Προτείνω να είναι ο κ. Βέρρος, η κα Κωνσταντινίδου και ένας από εσάς κ. Δήμαρχε. 

Ο κ. Αναστασιάδης με την συνεργασία των υπηρεσιών να κάνει μια ανασύνταξη 

αυτού του ρυμοτομικού που θα άρει κάποιες πιθανόν διαδικασίες χρονοβόρες ή 

κωλύματος. Δεύτερον, θέλω να πω στο Κ.Τ.Ε.Λ., ότι στο Δημοτικό Συμβούλιο δεν θα 

προτείνω παράταση της αδείας. Η υπάρχουσα κατάσταση στον χώρο αυτό τους δίνει 

τη δυνατότητα και πρόσβασης, τους δίνει την δυνατότητα και έκδοσης οικοδομικής 

αδείας για να εγκατασταθούν σε σύντομο χρόνο εκεί, σε αυτό το χώρο, ανεξάρτητα 

από το αν θα προχωρήσει αυτή η τοπική ρυμοτόμηση που θα προχωρεί μαζί. 

Εμείς απόψε ας πάρουμε αυτή την απόφαση, αποδεχόμαστε αυτή την πρόταση της 

υπηρεσίας για ρυμοτόμηση μόνο της περιοχής που αφορά την κατάσταση 

πολεοδόμησης. Αν κάνουμε και το άλλο, θα γίνουν ενστάσεις από ιδιοκτήτες κ.λ.π. 

Να ζητήσουμε μια παρέμβαση διορθωτική ανασύνταξης αυτής της πράξης, οι τρεις, 

να χρησιμοποιηθεί και ο κ. Πολιτίδης Απόστολος, ο Προϊστάμενος της πολεοδομίας 

της Νομαρχίας, μαζί με την Υπηρεσία και να προχωρήσει το πράγμα να πάρει το 

δρόμο του. 

κ. Αναστασιάδης: Κύριε Δήμαρχε, εγώ πήγα στο Κ.Τ.Ε.Λ., ο δρόμος που 

πάνε τα λεωφορεία είναι 5 μέτρα, δεν μπορούν να παρκάρουν τα λεωφορεία κύριε 

Δήμαρχε, πρέπει να γίνει μεγάλος δρόμος, γιατί υπάρχει μεγάλος κίνδυνος. Πάντα θα 

υπάρχει κίνδυνος αν δεν ανοιχτεί ο δρόμος. 

Δεν υπάρχει φωτισμός. Κύριε Δήμαρχε, πήγα πάρα πολλές φορές, ο δρόμος είναι 

τόσο στενός που αν έρχεται ένα λεωφορείο δυσκολεύεται να περάσει άλλο 

αυτοκίνητο. Απαραίτητη προϋπόθεση να γίνει ο δρόμος. 

Δεύτερον, φωτισμός. Πρέπει να υπάρχει άπλετο φως, γιατί εκεί θα πηγαίνει η μητέρα 

μας, τα παιδιά μας, πρέπει να υπάρχει ασφάλεια κύριε Δήμαρχε. Δεν πρέπει να πάει 

το Κ.Τ.Ε.Λ. εκεί. Πρέπει να γίνουν ορισμένα έργα υποδομής, να γίνει οπωσδήποτε 

διάνοιξη. Είναι σοβαρά αυτά τα πράγματα. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έχει δίκιο ο κύριος συνάδελφος, αλλά δεν πρέπει να γίνει 

και σαν το γεφύρι της Άρτας. Συζήτησα με τις Υπηρεσίες και μου είπαν ότι έχουν 

δικαίωμα να βγάλουν οικοδομική άδεια σε εκείνο το χώρο έστω και για την 

εγκατάσταση μειωμένου. Με κυκλοφοριακές ρυθμίσεις οι οποίες θα απαγορεύουν τη 

διέλευση άλλων οχημάτων πέρα των μέσων μαζικής μεταφοράς. 

κα. Ζαπάρα Μ: Από την Απαμείας θα περνάει; 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όγι από τον παλιό δρόμο Σερρών-Νιγρίτας, δίπλα από την 

Ταβέρνα «ΚΑΛΚΑΝΙ». Με κάποιες επιμέρους επεμβάσεις είτε στη διάνοιξη ή 

διαπλάτυνση του δρόμου είτε στην εξασφάλιση φωτισμού, θα πρέπει να καταλάβουν 

οι φίλοι μας εδώ του Κ.Τ.Ε.Λ., ότι παράταση αυτής της κατάστασης για άλλα 2-3 

χρόνια από εμάς, είναι απαράδεκτη. 

Κάνουμε την πολεοδόμηση, θα κάνουμε έργα και θα κάνουμε και δαπάνες χωρίς να 

έχουμε υποχρέωση, αλλά όμως δεν εννοείται κύριε Πρόεδρε και περαιτέρω, θα πρέπει 

να  το καταλάβετε ότι τελείωσε αυτή η ιστορία. 

Εάν πάει 2-3 μήνες ακόμα, θα δείξουμε όλοι την κατανόηση και τη συγκατάβαση. 

Πέρσι είπαμε ότι αυτό θα γίνει έτσι, το Δημοτικό Συμβούλιο το εννοούσε και με 

κανέναν τρόπο δεν σκέφτονταν να κοροϊδέψει κανέναν και πιο πολύ τη συνέπεια για 

τον ίδιο τον εαυτό μας ως προς την πολιτική μας συμπεριφορά. Αν υπάρξουν 

προβλήματα διαδικαστικά θα τα δούμε και θα σας βοηθήσουμε και με οικονομική 

επιβάρυνση του Δήμου. Αλλά το να προσπαθεί να γίνει ένα ρυμοτομικό, το οποίο με 

ενστάσεις και με διαδικασίες μπορεί να μας φάει άλλα 2-3 χρόνια, ναι αυτό να γίνει η 

αιτία και η αφορμή να μην μεταφέρεται το Κ.Τ.Ε.Λ. εκεί που πρέπει  να μεταφερθεί,  

αυτό  πολιτικά  για  εμάς έχει τελειώσει κ. Πρόεδρε και πρέπει να το καταλάβετε. 
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Να 'ρθείτε να συνεργαστούμε για το πώς θα γίνει η μεταφορά και η λειτουργία του 

σταθμού όσον το δυνατόν καλύτερα, εξυπηρετικότερα και ασφαλέστερα. 

 κ. Αγγελίδης: Διαδικαστικά κύριε Πρόεδρε. Τώρα δεν εξετάζουμε αν θα 

φύγει το Κ.Τ.Ε.Λ. 

κ. Πρόεδρος: Υποθέτω ότι το Προεδρείο ήταν σαφέστατο στην πρόταση 

που κατέθεσε το Δημοτικό Συμβούλιο. Εγώ δεν μίλησα ούτε περί μεταφοράς του 

Κ.Τ.Ε.Λ. σήμερα, ούτε περί ανανέωσης της άδειας λειτουργίας του. Το θέμα το οποίο 

κατατίθεται στο Δημοτικό Συμβούλιο και ζητείται η έγκριση του, το είπα λίγο πριν, 

αφορά καθαρά την πολεοδόμηση αυτού του τμήματος με μια μοναχά παρατήρηση 

που έκανε ο κύριος Δήμαρχος. Η τριμελής Επιτροπή η οποία υποχρεωτικά αύριο, για 

να το στείλουμε με την σημερινή μας απόφαση, πιθανόν θα κάνει κάποιες μικρο-

παρεμβάσεις στην πρόταση, την οποία έκανε ο κ. Ρουστάνης Αλκιβιάδης. 

Ούτως ή άλλως οι διαδικασίες είναι υποχρεωτικές, ανάρτηση αυτού του σχεδίου, 

υποβολή ενστάσεων από τους ενδιαφερομένους φερομένους ιδιοκτήτες ακινήτων, 

θιγομένων κατά την άποψη τους και θα πάρουν το δρόμο τους όπως όλες οι 

πολεοδομήσεις. Να μην έχουμε αυταπάτες ότι την άλλη εβδομάδα αυτό το σχέδιο θα 

είναι  το εγκεκριμένο. Ξέρετε πάρα πολύ καλά, πόσο κρατάνε αυτές οι χρονοβόρες 

διαδικασίες. 

κ. Βέρρος: Κύριε Πρόεδρε, να σας συμπληρώσω λίγο. Αν είναι δυνατόν να 

σταματήσουμε και την έκδοση των οικοδομικών αδειών της περιοχής εντός του 

Κ.Τ.Ε.Λ., διότι με το ίδιο δικαίωμα θα έρχονται να βγάλουν άδειες και κάποιοι 

δημότες και ξαφνικά να μας φυτρώνει κάποιο κτίσμα πάνω στο δρόμο που έχουμε 

χαράξει. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτά θα τα δει η Επιτροπή μέσα στην ανασύνταξη. 

κ. Βέρρος:Εκτός του Κ.Τ.Ε.Λ. το οποίο θα δικαιούται την έκδοση 

οικοδομικής αδείας αμέσως. 

κ. Πρόεδρος: Εκ της πολεοδόμησης το Δημοτικό Συμβούλιο λαμβάνει 

απόφαση. Έχετε διαφωνία για την πολεοδόμηση; Δεν είναι θέμα για απόφαση του 

Δημοτικού Συμβουλίου. Ο κ. Δήμαρχος εξέφρασε μια πολιτική άποψη και αν θα έρθει 

στο Σώμα αίτημα ανάλογο, είναι δεσμευτικό για τον ίδιο και για όλους τους 

Δημοτικούς Συμβούλους. 

κ. Πρόεδρος Κ.Τ.Ε.Λ.: Είναι ένα κοινωνικό θέμα, το οποίο πρέπει να 

συζητήσουμε μπροστά στο Σερραϊκό Λαό. Είναι ένα θέμα για το οποίο υπάρχει η 

σχετική αλληλογραφία, υπάρχει η συνεργασία, υπάρχει το ενδιαφέρον από το 

Κ.Τ.Ε.Λ. Σερρών το οποίο δεν θα πρέπει να το διαχωρίζουμε και πάνω απ' όλα μέσα 

σε αυτό το χρονικό διάστημα από το προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο μέχρι σήμερα  

γίνανε πολλά πράγματα. Δεν ξέρω πόσοι τα γνωρίζουν, ίσως και ο κ. Δήμαρχος να 

μην τα γνωρίζει. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:   Σας είπα, ελάτε από αύριο να κουβεντιάσουμε, να 

συνεργαστούμε πως θα γίνει. Υπάρχει από εμάς πλήρης κατανόηση και πλήρης 

στήριξη. 

κ. Πρόεδρος: Επί της πρότασης για πολεοδόμηση της περιοχής, έχετε καμιά 

ουσιαστική αντίρρηση; Αν έχετε, όταν θα γίνει ανάθεση έχετε το δικαίωμα να 

υποβάλλετε ενστάσεις και εσείς όπως ο κάθε ιδιοκτήτης γης στην περιοχή. 

κ. Πρόεδρος Κ.Τ.Ε.Λ.: Σχετικά με την πολεοδόμηση και τους συντελεστές 

δόμησης, είναι κάτι το οποίο δουλέψαμε όλα αυτό το διάστημα με τον κ. Ρουστάνη. 

Δεν θα ήθελα να τοποθετηθώ για αυτό το θέμα, γιατί και επίσημα δεν έχω πάρει 

χαρτιά από εσάς παρόλο που το ζήτησα για να ενημερωθώ. 

Εγώ απλούστατα θα ήθελα να τοποθετηθώ στο θέμα που είπε ο κ. Δήμαρχος σχετικά 

με την κωλυσιεργία. 
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 κ. Πρόεδρος: Όταν θα υποβληθεί το ανάλογο θέμα και συζητηθεί στο 

Δημοτικό Συμβούλιο. Δεν έχει έρθει στη Γραμματεία για να μπει στην ημερήσια 

διάταξη. Δεν θα κουβεντιάσω ένα θέμα το οποίο εκκρεμεί στους διαδρόμους, από 

γραφείο σε γραφείο μέχρι να φτάσει στη Γραμματεία και να μπει στην ημερήσια 

διάταξη. Η ημερήσια διάταξη συντάσσεται και μοιράζεται περί μιας εβδομάδας πριν 

της συνεδρίασης. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, σήμερα είσαι την αίτηση σας. Πρέπει να 

ξέρετε ότι η διαδικασία εισαγωγής θεμάτων στο Δημοτικό Συμβούλιο είναι τέτοια που 

δεν μπορεί, ήρθε σήμερα και σήμερα να μπει στο Δημοτικό Συμβούλιο. 

 κ. Πρόεδρος Κ.Τ.Ε.Λ.: Δεν έχουμε καμία τέτοια απαίτηση κύριε Δήμαρχε. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Εάν η αίτηση σας  είναι, κατά την κρίση μας, αναγκαία για 

να συζητηθεί θα έρθει στο επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο. Εγώ όμως επειδή ξέρετε τη 

συνεργασία που έχουμε, σας καλώ από Δευτέρα αν όχι από αύριο, να έρθετε και να 

κουβεντιάσουμε όλες αυτές τις λεπτομέρειες. Ήθελα να πω ότι όταν το Δημοτικό 

Συμβούλιο έδινε ένα (1) χρόνο παράταση, τον εννοούσε τον ένα (1) χρόνο. Δεν το 

έκανε για να καθησυχάσει κάποιους. 

 κ. Αναστασιάδης:  Είναι πολύ σημαντικό θέμα κύριε Δήμαρχε. Εκεί 

ταξιδεύουν όλοι οι συμπολίτες μας. Είναι σοβαρό πρόβλημα. Αν δεν υπάρχει 

αποχέτευση, πλήρης φωτισμός και δρόμος που θα πηγαίνουν τα πούλμαν χωρίς να 

υπάρχει πρόβλημα, να μην προχωρήσει κύριε Δήμαρχε. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτό το εννοούμε. Γι' αυτό ο Δήμος χωρίς να έχει 

υποχρέωση θα αναλάβει ανάλογες δαπάνες. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 19°:  Ανταλλαγή οικοπέδου Ιωάννη Μανδέλα με δημοτική έκταση. 

 

 κ. Πρόεδρος: Το 19° θέμα, αφορά την ανταλλαγή οικοπέδου ιδιοκτησίας 

του κ. Μανδέλα Ιωάννη με δημοτική έκταση για την κατασκευή γηπέδου στον 

Ξηρότοπο. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 20°: Έγκριση μελετών, Α.Π., κ.λ.π. Δημοτικών Έργων. 

 

 

  κ. Γκότσης: Ασφαλτοστρώθηκε η οδός Φλέμινγκ και Βύρωνος. Έγινε ένας 

ανακεφαλαιωτικός πίνακας που λέει ότι κατέστρεψε η Δ.Ε.Υ.Α.Σ. ορισμένα τμήματα 

του δρόμου και καλείται ο Δήμος να τα αποκαταστήσει. Ήταν από την δική μας 

θητεία. 

 κ. Μπάρκας: Το έργο αυτό το είχαμε δημοπρατήσει, αλλά επειδή δεν είχαν 

τελειώσει τα έργα της Δ.Ε.Υ.Α.Σ. το σταμάτησε ο Δήμος και νομίζω ότι η 

αποκατάσταση έγινε το 1999. 

 κ. Πρόεδρος: Κύριε συνάδελφε, ήσασταν Δημοτικός Σύμβουλος και στην 

περασμένη θητεία και ψήφισες την ασφαλτόστρωση των οδών Φλέμινγκ και Βύρωνος 

με την 422/1999 Α.Δ.Σ. Περιττεύει σήμερα να υποβάλλετε ερωτήματα, γιατί ο Δήμος 

εκτέλεσε το έργα όταν κι εσείς και εγώ ψηφίσαμε την εκτέλεση του. 
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 κ. Γκότσης: Αφήστε με να δώσω το στίγμα της εισήγησης μου. Θα πρέπει 

τελικά να ξεχωρίσουν τα πράγματα μεταξύ Δ.Ε.Υ.Α.Σ. και Δήμου. Είναι ένα 

πρόβλημα, το οποίο προϋπήρχε και υπάρχει. Και με τον κ. Μπάρκα ερχόμασταν σε 

αντιπαράθεση γι' αυτό το πράγμα. Η Δ.Ε.Υ.Α.Σ. όταν καταστρέφει δρόμο, πρέπει να 

είναι υποχρεωμένη να αποκαθστά το οδόστρωμα. Δεν πρέπει να σκάβει η Δ.Ε.Υ.Α.Σ. 

και να τα χρεώνει στον Δήμο. 

 κ. Σαουλίδης: Εκεί πήγε ο εργολάβος και στην προσπάθεια του να κάνει 

καθαίρεση του οδοστρώματος, έσπασε τον αγωγό. Δεν έκανε την ζημιά η Δ.Ε.Υ.Α.Σ., 

αλλά  η Δ.Ε.Υ.Α.Σ. έκανε τον αγωγό για να γίνει ο δρόμος σωστός. Έτσι έγινε. 

 κ. Μπάρκας: Ο κ.  Πρόεδρος είπε ένα σοβαρό πρόβλημα. Η Δ.Ε.Υ.Α.Σ. 

πολλές φορές παίρνει βαρέλια πίσσας, τα δίνει στο Δήμο για να αποκαταστήσει 

δρόμους κ.λ.π. Πρέπει να ξέρουμε ότι από την Φλέμινγκ και Βύρωνος περνάνε όλα τα 

βαρέα οχήματα. Εκεί συνέχεια έχουμε καθίζηση και οι κατοικίες αντιμετωπίζουν 

προβλήματα, γι' αυτό θα πρέπει ο Δήμος, ανά 2-3 χρόνια να κάνει ολική 

αποκατάσταση. 

 κ. Πρόεδρος:  Τον λόγο ζήτησε ο κ. Βέρρος. 

 κ. Βέρρος:  Εδώ και αρκετό καιρό έχουμε βάλει πινακίδα με σήμανση 

επικινδυνότητας στην Εκκλησία του Αγίου Συμεών. Ήδη έχουν ολοκληρωθεί οι 

μελέτες και εχθές ήρθε καθυστερημένα η εισήγηση. Λόγω της επικινδυνότητας θα 

ήθελα να εγκριθεί και αυτή η μελέτη, όπως ήρθε με καθυστέρηση από την επιτροπή 

εισήγησης για ανάθεση για την μετασκευή σφαγείου σε κτιρίου πολλαπλών 

δραστηριοτήτων εκπαίδευσης στην Ομόνοια. Είναι έγκριση πρακτικών δημοπρασίας 

και έχουμε 20% έκπτωση. 

 κ. Μπάρκας: Κύριε Περδίκη στις 29 Δεκεμβρίου 2000, κάναμε μια 

συνεδρίαση, θα ήθελα να πω ότι θα ήμουν ο αρνητικός αν τα πρώην σφαγεία τα 

κάναμε αθλητικό χώρο, Κ.Ε.Κ., δεν ξέρω πως τα χαρακτηρίσατε. Μάλιστα έγινε με 

ταχύτατες διαδικασίες η δημοπρασία 50.000.000 δρχ. Είναι μια πολιτική απόφαση 

αυτή, στην οποία θα έπρεπε να παρθεί μια άλλη απόφαση, αν τελικά θέλουμε να 

μεγαλώσουμε το Αυτοκινητοδρόμιο ή να γίνουν κάποιοι άλλοι αθλητικοί χώροι. 

Υπάρχει άλλο κονδύλιο για την αποξήλωση, θα υπάρχει άλλο κονδύλιο για άλλες 

υλικοτεχνικές υποδομές, θα φτάσουμε στα 100.000.000 δρχ. για να πάρουμε μια 

πιστοποίηση για να κάνουμε ένα Κ.Ε.Κ. θα μπορούσατε να κάνετε μια δημοπρασία 

και να ενοικιάσετε χώρους κ.λ.π. Ποιος Σύμβουλος ήταν αυτός που είπε τα πρώην 

σφαγεία; 

 κ. Βέρρος: Κύριε Μπάρκα στην παρούσα φάση είναι έγκριση πρακτικών. Η 

μελέτη έχει εγκριθεί. 

κ. Μπάρκας: Εγώ συμφωνώ ότι θέλετε να δημιουργήσετε ένα Κ.Ε.Κ., αλλά 

τα πρώην σφαγεία να τα κάνετε σχολείο; 

κ. Βέρρος: Η έγκριση της μελέτης έγινε σε προηγούμενο Δημοτικό 

Συμβούλιο. 

κ. Μπάρκας: Δεν το προσέξατε τότε, αλλιώς θα αντιδρούσα τότε. Μπορεί 

όμως να βρεθεί αλλού χώρος. Είναι λάθος να πάνε εκεί τα Κ.Ε.Κ. Δεν μπορώ να 

καταλάβω πως πάρθηκε αυτή η απόφαση. Υπήρχε πρόταση των Υπηρεσιών; 

κ. Βέρρος: Είναι έγκριση πρακτικών. Πέρασε σε προηγούμενο Δ. Σ. 

κ. Πρόεδρος: Το περί μετασκευής του συγκεκριμένου ακινήτου, για την 

«Ελλάδα 2004», τον Οκτώβριο ήρθε στο Δ.Σ. και το εγκρίναμε. Ακόμη και στην 

επιτροπή είτε διαδημοτικής συνεργασίας με τους όμορους Δήμους, είτε στις 

αυτόνομες προτάσεις του Δήμου Σερρών, το συγκεκριμένο ακίνητο ήταν πρόταση και 

για αυτή την δράση, αθλητικές, πολιτιστικές δράσεις κ.λ.π.  

 

29 

 



Επειδή μπήκε τον Δεκέμβριο το θέμα πιστοποίησης του σημερινού Κ.Ε.Κ., από την 

διοίκηση και τα στελέχη της Δ.Ε.Ε.Κ., να γίνει το συγκεκριμένο ακίνητο χώρος 

στέγασης της Δ.Ε.Ε.Κ. για να πάρει την πιστοποίηση. Αυτό έγινε τον Δεκέμβριο. 

Τώρα έρχεται η έγκριση πρακτικών του διαγωνισμού. 

κ. Μπάρκας: Πιστεύω ότι πολλοί σύμβουλοι δεν γνώριζαν ότι αυτός ο χώρος 

θα γίνει Κ.Ε.Κ. Εκείνο το μεσημέρι μας είπατε ότι κάναμε μια αποκατάσταση του 

Εθνικού Σταδίου, πρ/σμού 3 εκ. δρχ. Μάλιστα είπε ο κ. Δήμαρχος ότι και όντως το 

Εθνικό Στάδιο δεν πήρε χρήματα από την Γενική Γραμματεία Αθλητισμού, το 

κάνουμε γιατί το ζήτησε ο Πρόεδρος κάποιου συλλόγου. Αυτό ειπώθηκε εδώ. Εσείς κ. 

Γκότση ξέρατε τίποτε άλλο; κ. Κουρουζίδη που είσαστε και επικεφαλής της 

Αθλητικής Επιτροπής το ξέρατε; Και εσείς δηλαδή προτείνατε να γίνουν τα σφαγεία 

αθλητικός χώρος για το 2004; Κύριε Περδίκη μας είπατε μόνο για το Εθνικό Στάδιο 

σε προηγούμενο Δ.Σ. Πριν 4-6 μήνες και σε ανακοίνωση του Γρ. Τύπου και του Γρ. 

Δημάρχου, έλεγαν ότι ήδη έδωσαν εντολή να γίνει μελέτη για να λειτουργήσουν αυτά 

τα σφαγεία με έγκριση 20-30 εκ. δρχ. Μετά από 4 μήνες άλλαξαν γνώμη. Το γνωρίζω 

ότι έχουν γκρεμιστεί. 

 κα Ζαπάρα: Είναι γεγονός ότι και εγώ δεν αντιλήφθηκα ότι έγιναν οι 

εισηγήσεις και ότι εκεί θα γινόταν το Κ.Ε.Κ. Ίσως αν γινόταν εδώ μια συζήτηση να 

είχαμε καταθέσει κάποιες απόψεις. Είπε κάποια πράγματα ο κύριος Μπάρκας. Νομίζω 

ότι είναι μακριά και πιστεύω ότι δεν είναι ο κατάλληλος χώρος. Με τι θα 

μετακινούνται οι επιμορφούμενοι, με ΤΑΧΙ; Θα υπάρχει κάποια μεταφορά; Αν τα 

παιδιά θα πηγαίνουν εκεί με ΤΑΧΙ, τα λεφτά που θα παίρνουν από αυτή την ιστορία, 

θα τα δίνουν για την μεταφορά. Ενημερωτικά θα ήθελα, να πω ότι την 1η Μαρτίου 

βγαίνουν οι επιτροπές για τις πιστοποιήσεις των Κ.Ε.Κ. Αυτό σημαίνει ότι πάρα πολύ 

γρήγορα πρέπει να γίνει αυτό το Κ.Ε.Κ. Διαφορετικά θα έχουμε το κτίριο, αλλά δεν 

θα έχει περάσει από την Επιτροπή, και δεν θα έχουμε την πιστοποίηση. Οι επιτροπές 

έχουν διαλεχτεί. Να παρακαλέστε τον κ. Σαββίδη, που έχει αναλάβει την εκτέλεση 

του έργου, να πάρει τις προδιαγραφές από το Υπουργείο. Αυτή τη φορά λένε ότι ο 

έλεγχος θα είναι πάρα πολύ αυστηρός και ότι αν λείπει έστω και μια προδιαγραφή 

λείπει το Κ.Ε.Κ. δεν θα πάρει την πιστοποίηση. 

 κ. Πρόεδρος: Στην συνεδρίαση περί του Εθνικού Σταδίου ο κ. Βλάχος Ι. 

ρώτησε γιατί κάνουμε εμείς την δαπάνη. Αλλά το ζήτημα αν η μία ερώτηση 

επικεντρώθηκε στο Εθνικό Στάδιο. Στο φάκελο μέσα υπήρχε, έστω και με 

καθυστέρηση και εννοώ καθυστέρηση πριν από την Συνεδρίαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου, ήρθε με επείγουσα απαίτηση της Δ.Ε.Ε.Κ. Σε λιγότερο από ένα (1) 

μήνα, στις 1 Μαρτίου θα έρθει η επιτροπή για έλεγχο.   

 κ. Κουρουζίδης: Το θέμα της επαναπιστοποίησης του Κ.Ε.Κ. είναι ένα 

ζήτημα το οποίο υπάρχει σε Πανελλαδικό επίπεδο. Όλα τα Κ.Ε.Κ. της Ελλάδας έχουν 

αρχίσει έναν αγώνα να βρούνε κατάλληλο χώρο που να πληρεί και τις προϋποθέσεις 

και όλες τις απαιτήσεις που υπάρχουν από πλευράς Υπουργείου, θα σας πω μόνο ότι 

απαιτείται τουλάχιστον ένας χώρος 400 τ.μ. το λιγότερο. Αυτό σημαίνει ότι αν 

γυρίσουμε όλη την πόλη και εμείς ψάχνουμε εδώ και 3 μήνες να βρούμε αυτόν τον 

χώρο, και δεν μπορέσαμε να τον βρούμε κάτω από την πίεση του χρόνου να 

μπορέσουμε μέσα στις προθεσμίες που βάζει ο Νόμος, να πιστοποιήσουμε και πάλι 

το Κ.Ε.Κ., γιατί αυτό που ήδη υπάρχει δεν πληροί κάποιες προϋποθέσεις και 

επομένως είναι ακατάλληλο. 1 - 2 χώρους που βρήκαμε, τα ενοίκια πλησίαζαν το 

1.000.000 δραχμές. Αποφασίσαμε να βρούμε έναν μόνιμο χώρο στέγασης. Πήγαμε 

και στο Δημοτικό Σχολείο Επταμύλων που έχει κάτι εγκαταλελειμμένα κτίρια, 

ψάξαμε και στα γύρω χωριά μήπως βρούμε κάτι, αλλά δυστυχώς δεν βρήκαμε τίποτα. 

Μετά  από  πρόταση  και  της Τεχνικής  Υπηρεσίας να διαμορφώσουμε τον χώρο των 
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παλαιών σφαγείων μιας και εκείνος ο χώρος είχε τελειώσει στα σφαγεία. Από τότε 

αρχίζει η διαδικασία, ειδοποιήθηκαν όλες οι υπηρεσίες, βγήκε η προκήρυξη, έχουν 

δοθεί οι προδιαγραφές που χρειάζονται και είναι πολύ αυστηρές και επιπρόσθετες οι 

απαιτήσεις σε σχέση με αυτό που ήδη λειτουργεί. 

Κυρία Ζαπάρα σας ενημερώνω ότι έχει πάρει ένα (1) μήνα επιπλέον προθεσμία. 

Υπολογίζουμε ότι προς τα τέλη του Μαρτίου θα αρχίσει η Επιτροπή να εξετάζει τα 

Κ.Ε.Κ. για πιστοποιήσεις. 

Έχει γίνει γνωστό στον εργολάβο ότι θα πρέπει να κινηθεί γρήγορα, ώστε να 

προλάβουμε. Τα συνεργεία ήδη εργάζονται και θέλουμε να πιστεύουμε ότι δεν θα 

έχουμε τέτοιο πρόβλημα. 

Για την μετάβαση που είπατε, έχουν προβλέψει μέσα από τα προγράμματα. Και η 

δαπάνη είναι επιλέξιμη και προβλέπουμε να υπάρχει ένα ποσό για την μετακίνηση, θα 

έρθουμε σε συνεννόηση με τα Αστικά ή με ένα ιδιωτικό γραφείο ταξιδιών, το οποίο 

σε προκαθορισμένες ώρες θα μεταφέρει τους μαθητές. 

 κ. Μπάρκας: Δεν είναι έτσι απλά τα πράγματα. Αυτό θα έχει κόστος 

100.000.000 δραχμών. 

 κ. Πρόεδρος:  Όταν τα 50 εκ. δρχ. θα γίνουν 100 εκ. δρχ. τότε να ασκήσετε 

κριτική κύριε συνάδελφε, με όλο το δίκαιο μαζί σας.   

 κ. Σωτηριάδης: Ο κ. Πρόεδρος είπε μια μεγάλη αλήθεια και αυτό είναι το 

λυπηρό. Υπάρχει μια ομόφωνη απόφαση του Δ.Σ. χωρίς να ξέρει η πλειοψηφία ότι το 

ψήφισε. Γιατί μπήκε στο φάκελο πριν από το Δημοτικό Συμβούλιο, αλλά όχι από την 

αρχή. Αυτό σημαίνει ότι πήγα εγώ να δω τα θέματα μόλις πήρα την ημερήσια 

διάταξη, 5 ή 4 ημέρες πριν το Δημοτικό Συμβούλιο, είδα τα θέματα και συμφώνησα 

με τα θέματα και είπα μην τα διαβάζετε κύριε Πρόεδρε, τα γνωρίζουμε και τα 

ψηφίζουμε ομόφωνα, χωρίς να γνωρίζουμε ότι μέσα στον φάκελο μπήκε και αυτό το 

θέμα. Εγώ δεν θα πω ότι το Προεδρείο παραπλάνησε το Σώμα. Δεν θέλω να πιστέψω 

κάτι τέτοιο. Απλά θεωρώ ότι ήταν παράλειψη. κ. Πρόεδρε, είπατε προηγουμένως, ότι 

το βάλατε την τελευταία στιγμή μετά από την πίεση του Κ.Ε.Κ. Όταν εγώ είδα τα 

θέματα 3 ημέρες πριν, δεν ξέρω τη ψηφίζω, θα πρέπει σ' αυτές τις περιπτώσεις να 

υπάρχει ενημέρωση, και να λέει ότι εκτός από αυτά που είδατε, προσθέτουμε κι αυτό. 

Έτσι δεν θα φτάνουμε σ' αυτό το λυπηρό σημείο να υπάρχει ομόφωνη απόφαση και 

κανένας από τους συναδέλφους να μην ξέρει ότι το ψήφισε. Δεν είναι παράλειψη 

αυτό εδώ του Προεδρείου; 

 κ. Πρόεδρος: Ο κ. Βλάχος είναι εδώ; Δεν θα πω τίποτε περισσότερο, αλλά 

θα ζητήσω την άποψη του κ. Βλάχου. Ο κ. συνάδελφος έθεσε σοβαρά ζητήματα κατά 

του Προεδρείου. Όμως για το συγκεκριμένο θέμα είπατε λίγο πριν ότι το Δ.Σ. και πριν 

από εκείνη την Συνεδρίαση, με αφορμή τα έργα του 2004, πάλι για το ίδιο ακίνητο  

είχε μιλήσει και για μετασκευή. Αν θέλετε θα σας φέρω πρακτικό και αυτό το 

αμφισβητώ. 

κ. Βλάχος Ι.:  Έχετε δίκιο κύριε Πρόεδρε. 

κ. Πρόεδρος: Να σας υπενθυμίσω λίγο το Σώμα ότι η τελευταία Συνεδρίαση 

του χρόνου, στις 29/12, έγινε αφού συνεννοηθήκαμε στη συνεδρίαση προ των 

Χριστουγέννων πως θα γίνει συνεδρίαση. Μάλιστα ζητούσατε να γίνει μεσημέρι για 

να μην σπαταλάμε το χρόνο το βράδυ της Παρασκευής εδώ. Η συνεδρίαση έγινε στις 

13.00', για να κλείσουμε όλα τα θέματα τα οποία θα έπρεπε να παρθούν αποφάσεις με 

ημερομηνία του 2000. Η πρόσκληση που πήρατε στα χέρια σας, είχε τα 

χαρακτηριστικά της έκτακτης συνεδρίασης, όχι ακριβώς έκτακτης, αλλά ήταν 

κατανοητό από την πλευρά των συμβούλων ότι θα γινόταν η συνεδρίαση, και θα 

γινόταν με τα χαρακτηριστικά μιας συνεδρίασης, η οποία ξεκινάει μετά τις αργίες των 

Χριστουγέννων. 
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Είχαμε 1 (μία) εργάσιμη ημέρα από την Τετάρτη και πηγαίναμε ουσιαστικά στην 

τελευταία εργάσιμη ημέρα του χρόνου που ήταν η 29η. 

Μην δημιουργείτε εντυπώσεις, οι οποίες με προσβάλλουν. Δεν ήταν παράλειψη. 

Εξακολουθώ να ισχυρίζομαι ότι δεν ήταν παράλειψη. Επικαλούμαι και την μαρτυρία 

του κ. Βλάχου Ιωάννη. 

 κα Ζαπάρα:  Αν ο κύριος Πρόεδρος εκείνη την ημέρα ενημέρωνε το Σώμα, 

ίσως να μην είχε δημιουργηθεί αυτή η παρεξήγηση. 

Εγώ θέλω να πω κάτι άλλο, επειδή ο κ. Δήμαρχος έλειπε, θα επαναλάβω αυτό που 

είπα και προηγουμένως. Κύριε Δήμαρχε, επειδή αρχές Μαρτίου αρχίζει ο έλεγχος και 

η πιστοποίηση των Κ.Ε.Κ. Να επιστρατεύσετε τα μεγάλα μέσα, γιατί δεν θα 

προλάβουν νομίζω να ολοκληρωθούν οι εργασίες, θα ήταν κρίμα να χαθεί από το 

Δήμο αυτό το εργαλείο που εξυπηρετεί τόσους νέους ανθρώπους. Η επιτροπή να 

περάσει όσο το δυνατόν αργότερα, αν γίνεται και τελευταία από τον Δήμο Σερρών. 

Αυτό το ζητάω επίσημα και σαν παράκληση. Ο κ. Δήμαρχος νομίζω ότι πρέπει να 

αναλάβει την πρωτοβουλία για να το πετύχει. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν πρέπει να κάνουμε τόση φασαρία για θέματα, τα οποία 

κατά τη γνώμη μου δεν είναι μονοσήμαντα. Και εσείς καυχιέστε και εμείς λέμε ότι με 

τις επεμβάσεις που έγιναν σε εκείνο το χώρο, έγινε ένα διαπρεπές αθλητικό κέντρο, 

με το Αυτοκινητοδρόμιο, με τις εγκαταστάσεις που υπάρχουν και με τις προοπτικές  

των αθλητικών εγκαταστάσεων από το πρόγραμμα 2001. 

Σφαγείο αποκλείεται να βγει άδεια για να λειτουργήσει. Δεν μπορεί δίπλα σε 

αθλούμενους να υπάρχει σφαγείο. Έχουμε την τόλμη και το λέμε. Εγώ το ρώτησα και 

στην Ευρωπαϊκή Ένωση. Μου διαβεβαίωσαν ότι αποκλείεται να δοθεί άδεια για 

σφαγείο. Θα γίνει ένας χώρος διοίκησης που θα εξυπηρετεί όλο το αθλητικό κέντρο. 

Σε αυτή την φάση, για 1 -2 χρόνια θα λειτουργεί σαν Κ.Ε.Κ. Ίσως βιαζόμασταν όλοι 

τότε, επειδή ήταν και Χριστούγεννα. Είναι προς τιμή του κ. Βλάχου, του Δημάρχου, 

που λέει ότι έτσι έγιναν τα πράγματα. Συζητήσαμε εδώ πέρα, για ανασκευή του 

σφαγείου. Αυτό το κτίριο διοίκησης θα εξυπηρετεί όλο το αθλητικό κέντρο. 

Τώρα όμως θα εξυπηρετεί τις ανάγκες του Κ.Ε.Κ. Και ενόψει της τοποθέτησης της 

κας Ζαπάρα, να προλάβουμε, θα βάλουμε τα δυνατά μας. 

κ. Αγγελίδης: Επί της ουσίας δεν διαφωνεί κανένας. 

 

 

- Εγκρίνεται, μειοψηφεί ο κ. Μπάρκας Αθανάσιος. 

 

 

ΘΕΜΑ 21ο:  Έγκριση προτάσεων του Γραφείου Κοινωνικής Μέριμνας του Δήμου, 

για: 

α) Προσωρινή στέγαση οικογενειών απόρων δημοτισσών σε δύο 

διαμερίσματα 

του κληροδοτήματος Αποστολίδη. 

β) Παροχή χρηματικού βοηθήματος σε οικονομικά αδύνατη 

δημότισσα. 

γ) Οικονομική ενίσχυση δημότισσας προς αντιμετώπιση στεγαστικών 

αναγκών της. 

 

 

κ. Πρόεδρος: Είναι προτάσεις της Κοινωνικής Μέριμνας του Δήμου: 

α)προσωρινή στέγαση οικογενειών απόρων δημοτισσών σε δύο (2) διαμερίσματα του 

κληροδοτήματος Αποστολίδη,  
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β)παροχή χρηματικού βοηθήματος σε οικονομικά αδύνατη δημότισσα, 

γ)οικονομική ενίσχυση δημότισσας προς αντιμετώπιση στεγαστικών αναγκών της.  

 κ. Κουρουζίδης: Υπάρχει κληροδότημα του κ. Αποστολίδη. Εκεί υπάρχουν 

δύο κενά διαμερίσματα, τα οποία βρισκόταν και σε άθλια κατάσταση. Υπάρχει ένα 

συγκεκριμένο αίτημα από μια παλιννοστούσα συμπολίτισσα μας, την κα Ζηρίδου 

Δέσποινα. Υπάρχει και μία άλλη συμπολίτισσα μας, πάλι άπορη η κα Αιώντα 

Γεωργία. Η κα Λιώντα Γεωργία, είναι μοναχικό άτομο, δεν έχει συγγενείς ή άλλους 

να την προσέξουν. Γην έχουμε ενταγμένη στο πρόγραμμα «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ», 

η κοινωνική λειτουργός ξέρει την οικονομική και την κοινωνική. Υπάρχει μια σχετική 

εισήγηση και πρόταση να κάνουμε δεκτό το αίτημα της, μια που εκεί που μένει τώρα 

πρόκειται να την βγάλουνε και να μείνει άστεγη. 

Το καλό σε αυτή την περίπτωση είναι ότι μας δίνεται η δυνατότητα να 

εξυπηρετήσουμε 2 άπορους συμπολίτες μας. Ένα δεύτερο είναι ότι με κάποιες μικρές 

παρεμβάσεις που θα κάνουμε εκεί πέρα, όσον αφορά την καταλληλότητα των χώρων, 

κάποιες επιδιορθώσεις που θα χρειαστούν κυρίως στα δάπεδα και στα μπάνια θα 

μείνουν εκεί και θα το κρατάνε και σε καλή κατάσταση από άποψη συντήρησης. 

Ακριβώς το ίδιο ισχύει και για την άλλη κυρία. Είναι παλιννοστούσα συμπολίτισσα. 

Έχει γίνει έλεγχος από τους κοινωνικούς λειτουργούς όσον αφορά την οικονομική της 

κατάσταση. 

Υπάρχει η σχετική αίτηση της κοινωνικής λειτουργού και προτείναμε να μείνει στο 

άλλο διαμέρισμα. 

κ. Γκότσης:  Η κα Λιώντα είναι; 

κ. Κουρουζίδης: Η κα Λιώντα είναι ένα μοναχικό-υπερήλικο άτομο, η οποία 

έχει την ανάγκη και την στήριξη την δική μας. Για την κα Λιώντα είχαμε πάρει 

απόφαση και σε προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο, να καλύψουμε οικονομικά τις 

στεγαστικές της δαπάνες. Σε αυτές τις περιπτώσεις ακολουθείται μια διαδικασία 

προκήρυξης και προσφορών. Αυτή η διαδικασία άργησε, με αποτέλεσμα να φτάσουμε 

στο σημείο, να εκκρεμούν απαιτήσεις από μέρους των ιδιοκτητών για περίπου 11 

μήνες νοίκι. Οι παρακάτω περιπτώσεις αφορούν κυρίως τη μία από τις δύο κυρίες. 

Προτείνεται να καλύψουμε αυτά τα ενοίκια τα οποία δεν έχουν καταβληθεί. Για την 

μεν κα Λιώντα θα την αποκαταστήσουμε τοποθετώντας την σε ένα από αυτά τα 

διαμερίσματα, οπότε παύει να ισχύει η υποχρέωση του Δήμου να καλύψει τα ενοίκια 

από εδώ και πέρα. Η κα Ζηρίδου είναι παλιννοστούσα και μετά από παράκληση 

θα την βάλουμε στο άλλο διαμέρισμα, οπότε καλύπτονται και τα δύο (2) 

διαμερίσματα τα οποία είναι κενά. 

Υπάρχει μια εκκρεμότητα ακόμα για μια συμπολίτισσα μας, την κα Πενολίδου. Κι 

αυτή είναι υπερήλιξ, είναι ενταγμένη στο πρόγραμμα «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ» και 

γι' αυτήν είχαμε πάρει απόφαση σε προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο, να καλύψουμε 

τα ενοίκια της. Ο ιδιοκτήτης πρόλαβε, έφερε τα σχετικά δικαιολογητικά, 

ανταποκρίθηκε στην προκήρυξη, ήταν ο μοναδικός. Προχωράμε διαδικαστικά στο 

θέμα της σύμβασης. Και για αυτή την περίπτωση, επειδή υπάρχει η εκκρεμότητα της 

καταβολής των ενοικίων μέχρι και αυτό τον μήνα, γι' αυτό έγινε εισήγηση να τα 

καλύψουμε μέχρι τον Φεβρουάριο. Από εκεί και πέρα κανονικά κάθε μήνα θα 

καταβάλλουμε τα ενοίκια. 

 κ. Αγγελίδης: Σχετικά με το θέμα της οικονομικής ενίσχυσης των απόρων 

συνδημοτών μας δεν έχω καμία αντίρρηση και δεν διαφωνώ με τις προτάσεις του 

Γραφείου της Κοινωνικής Μέριμνας του Δήμου. Όμως επειδή σίγουρα είναι αρκετοί 

οι συμπολίτες μας οι οποίοι έχουν ανάγκη οικονομικής ενίσχυσης από τον Δήμο και 

υπάρχει  το  ενδεχόμενο να δημιουργηθούν παρεξηγήσεις και παράπονα, αν σε κάποιο 
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αίτημα αυτών των συμπολιτών μας δεν μπορέσει να ανταποκριθεί ο Δήμος. 

Εγώ προτείνω από τώρα και στο εξής, να γίνει μια καταγραφή των αναξιοπαθούντων 

συμπολιτών μας σε συνεργασία με την Κοινωνική Πρόνοια και με την Εκκλησία. Εν 

συνεχεία να γίνει αξιολόγηση και κατάταξη τους, βάσει κριτηρίων, ούτως ώστε να 

αποφευχθεί κάποια άδικη αντιμετώπιση τους ενδεχομένως ή ακόμη και αυτή η 

περιστασιακή αντιμετώπιση των ανθρώπων αυτών που χρειάζονται κάποια 

οικονομική ενίσχυση από τον Δήμο. 

 κα Ζαπάρα: Κύριε Πρόεδρε, όταν είχε έρθει για πρώτη φορά το θέμα να 

επιδοτήσουμε ένα άτομο, αν θυμόσαστε τότε εγώ είχα πει να προσέξουμε μήπως γίνει 

μια κακή αρχή και μετά βρεθούμε σε καταστάσεις που δεν θα μπορούμε να τις 

αντιμετωπίσουμε σωστά. Μέρα με την μέρα τα αιτήματα αυτών των ανθρώπων θα 

αυξάνονται, γιατί και η φτώχεια αυξάνεται. Ξέρουμε πάρα πολύ καλά ότι υπάρχουν 

πάρα πολλοί άνθρωποι που έχουν σοβαρά προβλήματα στέγασης. 

Θα μιλήσω τώρα για το κληροδότημα του Αποστολίδη. Ξέρουμε πολύ καλά πώς 

δόθηκε και γιατί δόθηκε και τελικά ποτέ δεν αξιοποιήθηκε το κτίσμα αυτό όπως 

έπρεπε. Πραγματικά έμεινε έτσι. Πολλοί άνθρωποι περνούσαν από εκεί, δεν 

πλήρωναν ενοίκιο και ο Δήμος ποτέ δεν εκμεταλλεύτηκε σωστά αυτό το 

κληροδότημα. 

Στην εισήγηση του κ. Κουρουζίδη, που αναφέρθηκε σε δύο (2) συγκεκριμένα 

ονόματα, για να στεγαστούν μέσα σ' αυτό το κληροδότημα, έχω μια ένσταση όσον 

αφορά το δεύτερο κύριε Κουρουζίδη. 

Όντως το πρώτο έχει τα στοιχεία που χρειάζονται. Όμως η κα Ζηρίδου, όπως 

διάβασα, είναι μια γυναίκα 42 ετών που έχει έναν γιο 20 ετών και έναν άλλον γιο 18 

ετών, νομίζω; Και είναι παλιννοστούσα. Ξέρετε πόσες παλιννοστούσες γυναίκες 

υπάρχουν; Όχι μόνο 42 ετών, αλλά και 62 και 72 ετών. Ίσως να έχουν και αυτές 

παρόμοιο πρόβλημα στέγασης. Παράλληλα θέτω και ένα τέτοιο θέμα. Μια 

ηλικιωμένη γυναίκα, που ζει μόνη και την παρακολουθεί το πρόγραμμα, έχει και αυτή 

ανάγκη στέγασης. Γιατί δεν εξυπηρετείται; Το θέτω πρακτικά. Αυτές τις δύο 

περιπτώσεις που εγώ τις είδα, είναι πιο επείγουσες. Οι δύο ηλικιωμένες μεμονωμένες 

κυρίες δηλαδή, έτσι όπως εσείς τα έχετε γραμμένα είναι αυτές που πρέπει τώρα να 

βοηθηθούν. 

Θα συμφωνήσω, συνεχίζοντας με τον κ. Αγγελίδη. Αυτά τα πράγματα πως γίνονται; 

Υπάρχει κάποια επιτροπή; Εσείς αποφασίζετε από μόνος σας ποια θα είναι τα άτομα; 

Έχετε κάποιους ανθρώπους από τους οποίους πλαισιώνεστε; Να μην φτάσουμε στο 

σημείο ο Δήμος να αδικούμε κάποιους ανθρώπους, που είτε έχουν την εύκολη 

πρόσβαση να φτάσουν σε εσάς, είτε έχουν την εύνοια σας, κατά κάποιο τρόπο, γιατί 

δεν έχετε υπόψη σας κάποια άλλη πιο δύσκολη περίπτωση. Τελικά δεν εξυπηρετούμε 

αυτούς που έχουν ανάγκη. 

Συμφωνώ να μείνουν οι 2 ηλικιωμένες κυρίες στο κληροδότημα Αποστολίδη, γιατί 

θεωρώ ότι η άλλη κυρία δεν έχει τόση ανάγκη όση θα έπρεπε. Δεύτερον, προτείνω να 

συσταθεί μια επιτροπή. Μια τριμελής επιτροπή, η οποία θα δέχεται τα αιτήματα των 

πολιτών που έχουν ανάγκη στέγασης. Να τα βάζει σε μια σειρά και να δίνει 

προτεραιότητα εκεί που πρέπει. Νομίζω ότι έτσι πρέπει να γίνει. Έτσι θα έχετε και 

εσείς μια διευκόλυνση και θα υπάρχει μια καλύτερη άποψη γύρω από αυτό το θέμα, 

της στέγασης και της φτώχειας. 

  κ. Μπάρκας: Σήμερα δέχτηκα κάποια παράπονα από κάποιους κατοίκους της 

Α.Καμενίκιας. Με ρώτησαν με ποια αξιολόγηση έγιναν αυτά τα πράγματα. Διότι λέει, 

ότι εγώ γνωρίζω, ότι αυτή η γειτόνισσα παίρνει 160.000 δρχ. ή 140.000 δρχ. σύναξη, 

βγαίνει κανονικά έξω και εσείς στέλνετε καθαρίστρια και στέλνετε φαγητό, κ.λ.π. 

Προτού 2-3 μήνες, από κάποιο άλλο σημείο της πόλης μου είπαν. Δεν μπορούσα να 

τους απαντήσω, γιατί νομίζω ότι έγινε πολύ σωστά.  

34 



Συμφωνώ με την κα Ζαπάρα να γίνει μια αξιολόγηση. Ξεκινήσαμε το 1997-1998 με 

8-14 άτομα και φτάσαμε τώρα που ακούγονται διάφορα, θα πρέπει να γνωρίζετε ότι 

υπάρχουν κι άλλοι δημότες, οι οποίοι μπορεί να έχουν μεγαλύτερο πρόβλημα, αλλά 

για λόγους εγωιστικούς ή για προσωπικούς λόγους, που δεν θέλουν να εκτεθούν 

κ.λ.π., δεν έρχονται και δεν ζητάνε βοήθεια. Κάποιοι άλλοι το έχουν κάνει συνήθεια. 

Πάνε τρώνε στην μια και στην άλλη Εκκλησία, βρίσκουν τον Δήμαρχο και στον 

επάνω όροφο νοικιάζουν το σπίτι κάπου αλλού, κ.λ.π.  

Αυτά τα πράγματα θα πρέπει να τα δείτε κ. Κουρουζίδη με την επιτροπή και να τα 

επαναξιολογήσετε. Βρείτε και μια άλλη κοινωνική λειτουργό, ουδέτερη, που να μην 

έχει αυτά τα δύο (2) χρόνια πάρε δώσε με τέτοια άτομα. 

κ. Γκότσης: Όπως είπε η κα Ζαπάρα, όταν ήρθε μια τέτοια περίπτωση σε 

προηγούμενη συνεδρίαση, είχα πει κύριε Πρόεδρε, ότι η επιλογή είναι εντελώς 

υποκειμενική. Όλοι οι Σύμβουλοι έχουμε γνωστούς, έχουμε προσβάσεις. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αφού σας είπε ότι κάνουνε αξιολόγηση οι κοινωνικοί 

λειτουργοί. Κάνουν αξιολόγηση οι Υπηρεσίες. 

κ. Γκότσης: Θεωρώ ότι θα πρέπει, επειδή πιστεύω ότι δεν είναι σπουδαίο, 

πιστεύω ότι έχουν ανάγκη αυτές οι κυρίες. Να γίνει μια ιεράρχηση των αναγκών, 

ώστε να μην δίνουμε το δικαίωμα, τόσο το Γρ. Κοινωνικής Πρόνοιας, όσο και η 

Δημοτική Αρχή ότι τους γνωστούς ή τους ψηφοφόρους τους βοηθάνε. Όλα αυτά που 

αναφέρω ακούγονται. 

κ. Πρόεδρος: Θα σας πω ένα απλό παράδειγμα κύριε συνάδελφε. 

Δυστυχώς είχες την ατυχία να είσαι Δημοτικός Σύμβουλος και στην περασμένη 

θητεία, όταν λειτουργούσε το Γραφείο Κοινωνικής Μέριμνας του Δήμου. Κυρία 

Ζαπάρα μπορεί να μας υπενθυμίσετε εκείνα τα άτομα που δεχόταν την περίθαλψη του 

Γραφείου Κοινωνικής Μέριμνας, με ποιες διαδικασίες επιλέγονταν; Αυτή η επιτροπή 

των Δημοτικών Συμβούλων που θα παίξει τον ρόλο του Κοινωνικού Λειτουργού. 

κα Ζαπάρα: Εγώ μίλησα μόνο για το στεγαστικό, που ζητούν να πληρώνουμε 

το ενοίκιο των ανθρώπων, θα μας έρθουν καθ' οδόν πάρα πολλοί. Δεν μίλησα για το 

πρόγραμμα «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ». Σε 2 (δύο) λεπτά μέσα να πω δύο λόγια. 

Όταν ξεκίνησε το πρόγραμμα «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ», δεν ξέραμε ποιοι είναι οι 

άποροι. Στάλθηκαν επιστολές στους ιερείς της κάθε ενορίας, κατέθεσαν αυτοί τους 

καταγεγραμμένους άπορους στις ενορίες τους. Κάναμε μια αντιπαραβολή με τους 

εγγεγραμμένους στην Κοινωνική Πρόνοια και αφού είχαμε την δυνατότητα   να 

περιθάλψουμε 20-28 οικογένειες, καταλήξαμε ανά γειτονιά ποιους μπορούσαμε και 

ποιοι θέλουνε να περιθαλπτούν. 

Εγώ θα διαφωνήσω με τον κ. Μπάρκα που είπε ότι υπάρχουν κι άλλοι άνθρωποι. 

Όντως υπάρχουν αξιοπρεπείς άποροι που δεν σου δίνουν τη δυνατότητα να μπεις στο 

σπίτι τους. Αφού οι ιερείς έδωσαν τα χαρτιά και αφού εμείς κάναμε την δική μας 

αξιολόγηση, καταλήξαμε σε κάποια άτομα και αυτά τα άτομα σιγά-σιγά 

πολλαπλασιάστηκαν. 

 κ. Πρόεδρος:  Δεν ανακατεύτηκε ποτέ το Δημοτικό Συμβούλιο. 

κα Ζαπάρα: Η Επιτροπή υπήρχε πάντοτε. Ήταν και ο κ. Αγγελίδης, αν 

θυμάται, σε κάποιες επιλογές που κάναμε και δεν θυμάμαι ποιος άλλος. 

κ. Πρόεδρος: Επειδή εγώ δεν θυμάμαι καμία τέτοια επιτροπή, εμείς, οι 

Δημοτικοί Σύμβουλοι, ας σταματήσουμε για να μην δεχόμαστε κριτικές του στυλ που 

είπε ο κ. Γκότσης, ας αφήσουμε κάποια πράγματα στους κοινωνικούς λειτουργούς, 

που συνεργάζονται με το γραφείο, είναι στελέχη του γραφείου, να κάνουν τις επιλογές 

τους. Ας μην ανακατευόμαστε εμείς, βάζοντας παραμέτρους διαφορετικές. 

κα Ζαπάρα: Διευκρινίζω ότι μίλησα μόνο για τους ανθρώπους που ζητούν 

επίδομα στέγασης. 
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 κ. Γκότσης: Τον βαθμό ανάγκης πως τον καθορίζουμε μέσα σ' αυτή την πόλη 

των 100.000 κατοίκων, θα πρέπει να γίνει μια ιεράρχηση, να γίνει μια επιτροπή, όπως 

το είπαν και οι υπόλοιποι, για να υπάρχει μια πιο αντικειμενική αξιολόγηση όσον 

αφορά τους αναξιοπαθούντες. 

 κ. Σωτηριάδης: κ. Δήμαρχε, επειδή η πόλη μας είναι πολύ πλούσια από 

άστεγους και άπορους. Για να γνωρίζουμε την κατάσταση, να βάλουμε ένα πλαφόν 

των δυνατοτήτων του Δήμου. Ο Δήμος των Σερρών σε ετήσια βάση τι μπορεί να 

προσφέρει στις άπορες οικογένειες. Εγώ δεν θα σταθώ με ποιόν τρόπο επιλέγονται οι 

άποροι, αλλά σωστά δημιουργούνται οι επιτροπές. Αν αυτή την κατάσταση την 

αφήσουμε έτσι, καλώς κάνουμε, είναι υποχρέωση του Δήμου, αλλά μπορεί να μην 

φτάνουν οι δυνάμεις μας αυτούς τους πολλούς άστεγους και άπορους του Δήμου 

παράλληλα να τους βοηθήσουμε. Συμφωνώ με την κα Ζαπάρα ότι οι άποροι στο 

μέλλον θα περισσεύουν και τι θα κάνουμε με εκείνους; Θα μείνουν οι πρώτοι 5-10 

ικανοποιημένοι και τι θα γίνει με τους υπόλοιπους; Να βάλουμε λοιπόν ένα πλαφόν 

και να πούμε ότι οι δυνατότητες του Δήμου είναι αυτές και την επιλογή, προσωπική 

μου άποψη, κάντε την όπως θέλετε εσείς. Έτσι όπως βαδίζουμε δεν τελειώνουμε 

πουθενά, θα πρέπει κάποια στιγμή ο Δήμος να αλλάξει χαρακτήρα και να γίνει 

φιλανθρωπικό ίδρυμα. Ένα πλαφόν λοιπόν σύμφωνα με τις δυνατότητες του Δήμου. 

Στη συνέχεια κάντε όποιες επιλογές θέλετε και με όποιον τρόπο θέλετε, θέλετε 

τρόφιμα, οικονομική ενίσχυση κ.λ.π.. Αυτό είναι πολύ σημαντικό. Αυτό το πράγμα 

δεν έχει τέλος. Κάποια στιγμή θα λειτουργούμε και ψηφοθηρικά με αυτό τον τρόπο. 

 κ. Κουρουζίδης: Να πω κατ' αρχήν ότι σαν Κοινωνική Μέριμνα ποτέ δεν 

βγήκαμε και είπαμε ότι σαν Δήμος μπορούμε να καλύψουμε στεγαστικές ανάγκες 

συμπολιτών μας. Αυτό είναι ξεκαθαρισμένο. Δεν μπορούμε να το πούμε. Δεν έχουμε 

τέτοιες οικονομικές δυνατότητες. Γι' αυτό δεν το κάνουμε μέχρι τώρα. Αυτές οι 2 

μεμονωμένες περιπτώσεις είναι παλιές υποχρεώσεις του Δήμου απέναντι σ' αυτούς 

τους Δημότες και συνεχίζουμε να τις βοηθάμε γιατί είναι δύο μοναχικά άτομα και δεν 

έχουν κανέναν να τους συμπαρασταθεί. Είναι οι δύο (2) μεμονωμένες περιπτώσεις. 

Η μία εκ των δύο περιπτώσεων, και για την οποία έχουμε πάρει απόφαση να 

καταβάλλουμε τα ενοίκια. Ήδη σαν Δήμος γλιτώνουμε από αυτή την υποχρέωση 

στεγάζοντας την στο κληροδότημα Αποστολίδη. Έμεινε επομένως ένα, ανακαλύφτηκε 

τώρα πρόσφατα ένα κενό διαμέρισμα περίπου 40 τ.μ., θελήσαμε να το καλύψουμε. 

Έκανε αίτηση η συγκεκριμένη συμπολίτισσα η παλιννοστούντησσα. Εάν βγούμε και 

πούμε ότι ο Δήμος δέχεται αιτήσεις. Σας λέω ότι, δεν έχουμε τέτοιες δυνατότητες για 

να δημιουργήσουμε τέτοια επιτροπή. Από κει και πέρα το θέμα ένταξης κάποιων 

συμπολιτών μας στα 2 προγράμματα «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ» και «Μονάδες 

Κοινωνικής Μέριμνας», σας λέω ότι ήδη έχουμε ξεπεράσει κατά πολύ τις 

δυνατότητες που μας δίνουν τα 2 προγράμματα και μάλιστα με την συμμετοχή την 

δική μας σαν Δήμος πλέον. Γιατί τα έχουμε διευρύνει και τα έχουμε φτάσει στον 

αριθμό των 100 περίπου ατόμων. Δεν γίνεται να κάνουμε μια επιτροπή από Δ.Σ., να 

βγούμε στις γειτονιές και να αρχίσουμε να αξιολογούμε εμείς. Διαφορετική 

προσέγγιση θα κάνει ένας κοινωνικός λειτουργός, διαφορετική προσέγγιση θα 

κάνουμε εμείς. 

Ζαπάρα Μ.: Να βάλουμε δύο ηλικιωμένους στο κληροδότημα του κ. 

Αποστολίδη για να βοηθηθούν στο «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ». Και δώστε ενοίκια 

στους παλιννοστούντες. 

Κουρουζίδης Μ.: Για την μία περίπτωση υπάρχει ήδη απόφαση. 

κ. Πρόεδρος:  Θέλω να υπενθυμίσω απλά τη στάση μου, όταν συστήναμε αυτά 

τα Γρ. Κοινωνικής Μέριμνας με προτάσεις των Υπ. Πρόνοιας κ.λ.π. Στέλνουμε την 

Πρόνοια στην Τοπική Αυτ/ση και μετά να προβληματιζόμαστε εμείς αν φτάνουν τα 

χρήματα ή όχι.  
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Όταν παίρναμε την αρμοδιότητα να στήσουμε Γρ. Κοινωνικής Μέριμνας, κρίθηκαν 

ότι αυτά ήταν αδιάφορα. Τώρα, μετά από κάποια χρόνια λειτουργίας του γραφείου και 

βλέποντας τις οικονομικές ανάγκες και αδυναμίες του Δήμου να στηρίξουμε 

κοινωνική πολιτική με αυτά τα χαρακτηριστικά, θέτετε το ζήτημα για αδιαφανείς 

διαδικασίες. Το Δ.Σ. δεν ασχολήθηκε ούτε τώρα ούτε παλαιότερα με ποια οικογένεια 

θα στεγάσει, θα τα είχαμε λυμένα τώρα, αλλά τότε δεν θέλατε να ασχοληθούμε. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 22°:  Εκδήλωση τιμής στον Μεναχέμ Σιμαντώφ. 

 

 

κ. Πρόεδρος: Στο τελευταίο θέμα το λόγο έχει ο κ. Δήμαρχος. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η εισήγηση είναι πλήρης, φέτος που είναι και η επέτειος 

του Ολοκαυτώματος αυτής της θηριωδίας του Ναζισμού σε βάρος του ανθρώπου, σε 

έναν άνθρωπο που διέθεσε την περιουσία του για να σώσει 600 (εξακόσιους) 

ανθρώπους, τότε που η πόλη κάηκε και πυρπολήθηκε, είναι πρέπον να κάνουμε αυτή 

την τιμή.  Επιπλέον θέλω να σας πω ότι προσκεκλημένος θα είναι απόγονος της 

οικογένειας Σιμαντώφ, θα γίνει γύρω στο Μάρτιο, ο οποίος είναι ανώτατο στέλεχος 

στην Ευρωπαϊκή Ένωση. 

Αγγελίδης Π.: Η καλύτερη τιμή θα ήταν να είχε ανακαινιστεί εκείνο το κτίριο. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

Μετά από το πέρας της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 

 

74 / 2001    Επανασυγκρότηση Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. «20η  Σ.Ε. 11ου Δ. Σ. - 

9ου  Νηπιαγωγείου». 

 

75 / 2001     Ομοίως του Ν.Π. «47η  Σ.Ε. 6ου Γυμνασίου Σερρών». 

 

76 / 2001     Ομοίως του Ν.Π. «7η Σ.Ε. 20ου Δημοτικού Σχολείου». 

 

77 / 2001    Τροποποίηση προγραμματικής σύμβασης της Δ.Ε. «Δ.Ε.Π.Σ.» 

 

78 / 2001    Ορισμός εκπροσώπων του Δήμου στο Δ/κό Συμβούλιο του 

Κ.Α.Α.Μ.Ε.Α. 

 

79 / 2001    Ομοίως στην επιτροπή "Εξατομίκευσης ζημιών που προκλήθηκαν σε 

καπνοξηραντήρια, θερμοκήπια και γεωργοκτηνοτροφικά κτίσματα από 

χαλάζι και ανεμοθύελλα το Σεπτέμβριο του 2000". 

 

80 / 2001    Ορισμός στην επιτροπή "Εξατομίκευσης ζημιών που προκλήθηκαν από 

πράσινο σκουλήκι στην παραγωγή βαμβακιού το έτος 2000". 
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 81 / 2001 Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή σε διάφορες εφημερίδες και 

περιοδικά για το έτος 2001. 

 

82 / 2001 Ψήφιση πιστώσεων που είναι γραμμένες στον προϋπολογισμό. 

  

83 / 2001 Αντικατάσταση μέλους του Δ.Σ. του Α' Κ.Π.Σ. Σερρών. 

 

84 / 2001 Έγκριση έκτακτης οικονομικής επιχορήγησης στο Σύλλογο Φίλων 

Γραμμάτων και Τεχνών (100.000 δρχ.) (Επιτροπή Ειρήνης). 

 

85 / 2001 Ψήφιση πίστωσης ποσού 8.480.480 δρχ. για αποζημίωση λόγω ρυμοτομίας 

υπέρ των: Κων/νου Κούσιου και Φωτεινής συζ. Ευθυμίου Κοντζικλίδου κατ' 

ισομέρεια, κατόπιν της αρ. 114/2000 απ. Μ.Π.Σ. 

 

86 / 2001 Έγκριση καταβολής δαπάνης τακτοποίησης οφειλών για την εκτέλεση 

προγραμμάτων τουΥπουργείου Εργασίας από το Κέντρο Συνοδευτικών 

Υποστηρικτικών Υπηρεσιών του Δήμου. 

 

87/2001   Έγκριση έκδοσης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του καταστήματος 

«ΚΑΦΕ-ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟΥ» της κας Κανελή Πελαγίας. 

 

88 / 2001    Ομοίως του «ΠΑΝΤΟΠΩΛΕΊΟΥ» της κας Νικολάου Χρυσάνθης. 

 

89 / 2001    Ομοίως Μ. Ο. του «ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ» του κ. Παράσχου Λάζαρου. 

 

90 / 2001     Ομοίως Μ.Ο. του «ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ» της κας Παστουρματζή  Ευφροσύνης. 

 

91 / 2001     Ομοίως ίδρυσης και λειτουργίας του «ΚΑΦΕ-ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟΥ» του κ. 

Σμύρη Γεωργίου. 

 

92 / 2001      Ομοίως του «ΚΟΥΡΕΊΟΥ» της κας Γλούφτσιου Μαρίας. 

 

93 / 2001   Ομοίως του «ΠΡΑΤΗΡΙΟΥ ΓΑΛΑΚΤΟΣ κ.λ.π.» του κ. Δελέογλου Παύλου. 

 

94/2001     Ομοίως του «ΠΡΑΤΗΡΙΟΥ ΓΑΛΑΚΤΟΣ κ.λ.π.» της κας Παντελάτου 

Βικτωρίας. 

  

95 / 2001 Ομοίως του "ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΟΥ" της κας Μπεκιάρη Σταυρούλας  

  

96 / 2001  Ομοίως  του "ΟΠΩΡΟΛΑΧΑΝΟΠΩΛΕΙΟΥ» του κ. Φοινικιάδη Γεωργίου. 

 

97 / 2001     Ομοίως του «ΠΡΑΤΗΡΙΟΥ ΓΑΛΑΚΤΟΣ» της κας Τρούπη Ζαχαρούλας. 

98 / 2001  Ομοίως του «ΠΡΑΤΗΡΙΟΥ ΓΑΛΑΚΤΟΣ κ.λ.π.» του κ. Ζιγκώλη Ευάγγελου. 

 

99  / 2001    Ομοίως του «ΠΡΑΤΗΡΙΟΥ ΓΑΛΑΚΤΟΣ κ.λ.π.» της κας Κόκκαλα 

Ευαγγελίας. 
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100 / 2001 Ομοίως του «ΚΑΦΕΝΕΙΟΥ» του κ. Ηλιάδη Δημητρίου. 

 

101 / 2001  Ομοίως της «ΠΙΤΣΑΡΙΑΣ» του κ. Παρηγορίδη Γεωργίου. 

 

102 / 2001  Ομοίως Μ. Ο. του «ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟΥ-ΜΠΟΥΓΑΤΣΑΔΙΚΟΥ» του κ. 

Ζλάτκου Ηλία. 

 

103 / 2001   Ομοίως Μ. Ο. του «ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟΥ» του κ. Παπαδόπουλου 

Χαράλαμπου. 

 

104 / 2001  Ομοίως Μ.Ο. του «ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ» του κ. Παπαδόπουλου Χριστόφορου. 

 

105 / 2001 Ομοίως Μ. Ο του «ΚΑΦΕ» της κας Ζουλάκη Γεωργίας. 

 

106 / 2001   Έγκριση της αρ. 90/2000   απ. Δ.Ε.Π.Κ.Α. «περί αναμόρφωσης του 

προϋπολογισμού έτους 2000». 

 

107 / 2001    Έγκριση της αριθμ. 83/2000 απ. ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. «περί πρόσληψης βοηθού 

ηλεκτρολόγου και ξυλουργού». 

 

108 / 2001     Ενημέρωση επί των αρ. 92, 91 και 86/2000 αποφάσεων  της Δ. Ε. Δ.Ε.Π.Κ.Α. 

 

109 / 2001   Έγκριση καταβολής δαπάνης κίνησης εκτός έδρας του Αντιδημάρχου κ. 

Κουρουζίδη Μηνά. 

 

110 / 2001  Έγκριση μετακίνησης εκτός έδρας του Δημοτικού Συμβούλου  κ. 

Παπαδόπουλου Χρήστου. 

 

111 / 2001  Έγκριση καταβολής δαπάνης εκφώνησης εορταστικού μηνύματος από τον 

ραδιοφωνικό σταθμό «ΡΟΔΟΝ FΜ». 

 

112 / 2001   Έγκριση καταβολής δαπάνης μετάδοσης εορταστικού μηνύματος του 

Δημάρχου Σερρών, από τηλεοπτικά κανάλια. 

 

113 / 2001    Έγκριση καταβολής δικαστικής δαπάνης στην δικαστική επιμελήτρια κα Σοφία 

Χρ. Δανιηλίδη. 

 

114 / 2001     Ψήφιση πίστωσης για διαφημίσεις-δημοσιεύσεις. 

115 / 2001    Έγκριση προμήθειας καροτσιών οδοκαθαριστών. 

 

116 / 2001    Έγκριση μελέτης προμήθειας τρίκυκλων οδοκαθαριστών. 

 

117 / 2001    Έγκριση δαπάνης παρουσίας του Δήμου στο INTERNET. 
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118 / 2001    Έγκριση καταβολής δαπάνης στον Υποθηκοφύλακα Σερρών. 

 

119 / 2001   Έγκριση μελέτης προμήθειας στολών για τη Φιλαρμονική. 

120 / 2001  Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών του 

Δήμου. 

121 / 2001    Έγκριση επιστροφής ποσού στον κ. Παράσχο Γεωργιάδη ως αχρεωστήτως 

εισπραχθέντος. 

122 / 2001    Έγκριση επιστροφής ποσού στην κα Δεμιρτζόγλου Ροδούλα ως 

αχρεωστήτως εισπραχθέντος. 

 

123 / 2001     Ομοίως στην κα Τιριτίρη Ευαγγελία. 

 

124 / 2001     Ομοίως στις Γαλάνη Αποστολίνα και Αικατερίνη. 

 

125 / 2001    Έγκριση απολογισμού της «50ης  Σχολικής Επιτροπής 3ου Λυκείου». 

 

126 / 2001     Ομοίως της «36ης  Σ.Ε. 14ου Νηπιαγωγείου». 

 

127 / 2001 Ομοίως της «5ης   Σ.Ε. 10ου Δημοτικού Σχολείου» 

 

128 / 2001     Ομοίως της «Σ.Ε. Δημοτικού Σχολείου και Νηπιαγωγείου». 

129 /2001     Ομοίως της «23ης  Σ.Ε. 14ου Δημοτικού Σχολείου και Νηπιαγωγείου Αγίου 

Ιωάννη». 

 

130 / 2001     Ομοίως της «49ης  Σ.Ε. 23ου Δημοτικού Σχολείου». 

 

131 / 2001     Ομοίως της «40ης  Σ.Ε. 19ου Νηπιαγωγείου». 

 

132 / 2001     Ομοίως της «46ης Σ.Ε. 28ου Νηπιαγωγείου». 

 

133 / 2001     Ομοίως της «30ης  Σ.Ε. 4ου Νηπιαγωγείου». 

 

134 / 2001     Ομοίως της «28ης Σ.Ε. 2ου Νηπιαγωγείου». 

 

135 / 2001     Ομοίως της «33ης  Σ.Ε. 8ου Νηπιαγωγείου». 

 

136 / 2001     Ομοίως της «54ης  Σ.Ε. 15ου Νηπιαγωγείου». 

 

137 / 2001     Ομοίως της «11ης Σ.Ε. Δημοτικού Σχολείου Ξηροτόπου». 

138 / 2001     Ομοίως της «43ης Σ.Ε. 29ου Νηπιαγωγείου». 

 

139 / 2001     Ομοίως της «42ης Σ.Ε. 23ου και 26ου Νηπιαγωγείου». 
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140 / 2001     Ομοίως της «16ης Σ.Ε. 5ου Δημοτικού Σχολείου». 

 

141 / 2001     Ομοίως της «2ης  Σ.Ε. 2ου Γυμνασίου-2ου  Λυκείου». 

142 / 2001     Ομοίως της «24ης Σ.Ε. 15ου Δ.Σ, 21ου Δ.Σ, 13ου Νηπιαγωγείου και 27ου 

Νηπιαγωγείου». 

 

143 / 2001     Ομοίως της «20ης  Σ.Ε. 9ου Νηπιαγωγείου και 11ου Δ.Σ.». 

 

144 / 2001     Ομοίως της «13ης Σ.Ε. 2ου και 22ου Δ. Σχολείου». 

145 / 2001     Ομοίως της «41ης Σ.Ε. 22ου Νηπιαγωγείου». 

 

146 / 2001     Ομοίως της «19ης Σ.Ε. 9ου Δημοτικού Σχολείου». 

147 / 2001     Ομοίως της «45ης .Ε. 19ου Δημοτικού Σχολείου. 

148 / 2001     Ομοίως της «39ης  Σ.Ε. 18ου Νηπιαγωγείου». 

 

149 / 2001     Ομοίως της «51ης Σ.Ε. 5ου Γυμνασίου». 

 

150 / 2001    Έγκριση τοπικού ρυμοτομικού σχεδίου Ο.Ε.Κ. 

151 / 2001  Συγκρότηση επιτροπής εξέτασης πρότασης πολεοδόμησης περιοχής Κ.Τ.Ε.Λ. 

152 / 2001    Έγκριση ανταλλαγής οικοπέδου Ιωάννη Μανδέλα με δημοτική έκταση. 

 

153 / 2001    Έγκριση μελέτης του έργου: «Κατασκευή αρδευτικών δικτύων». 

 

154 / 2001     Ομοίως εργασιών αποξήλωσης εξοπλισμού Δημοτικού Σφαγείου. 

155 / 2001    Έγκριση μελέτης προμήθειας αντλίας στραγγισμάτων. 

156 / 2001    Έγκριση μελέτης του έργου: «Επισκευές παιδικών χαρών». 

157 / 2001   Έγκριση μελέτης του έργου: «Κατασκευή τοίχου αντιστήριξης δρόμου στον 

Άγιο Συμεών. 

 

158 / 2001    Έγκριση συνέχισης και παράτασης προθεσμίας του έργου: «Ανακατασκευή 

κλειστού Γυμναστηρίου Ομόνοιας». 

 

159 / 2001  Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: «Ανακατασκευή κλειστού Γυμναστηρίου 

Ομόνοιας». 

 

160 / 2001     Ομοίως του 1ου Α.Π. του έργου: «Ασφαλτόστρωση οδών Φλέμινγκ και 

Βύρωνος». 
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161 / 2001    Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας του έργου: «Έργα ανάπλασης 

πολεοδομικού και κοινωνικού εξοπλισμού Δήμου Σερρών». 

 

162 / 2001  Ομοίως του έργου: «Μετασκευή Σφαγείου σε κτίριο πολλαπλών 

δραστηριοτήτων εκπαίδευσης και αθλητισμού». 

163 / 2001    Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου: 

«Κατασκευή τσιμεντόδρομου στο Μετόχι». 

 

164 / 2001 Ομοίως του έργου: «Ανάπλαση κοινοχρήστου χώρου (πλατείας)Χιονοχωρίου». 

165 / 2001   Ομοίως του έργου: «Κατασκευή βάσεων δρόμων προς Ιππικό Όμιλο». 

 

166 / 2001  Έγκριση πρακτικών  της Επιτροπής Αξιολόγησης για την ανάθεσης της 

μελέτης «Διαχειριστική μελέτη δασοκτήματος Δήμου Σερρών». 

167 / 2001 Έγκριση  στέγασης  άπορων  δημοτισσών  σε  διαμερίσματα  του 

κληροδοτήματος Αποστολίδη. 

   

168 / 2001  Έγκριση παροχής χρηματικού βοηθήματος σε οικονομικά αδύνατη 

δημότισσα (Λιόντα Γ.). 

  

169 / 2001 Ομοίως στην κα Πενολίδου Παρασκευή.  

 

170 / 2001 Έγκριση εκδήλωσης τιμής στον Μεναχέμ Σιμαντώφ. 

 

171  / 2001  Έγκριση μελέτης του έργου: «Επούλωση φθορών οδοστρωμάτων». 

172 / 2001 Ομοίως του έργου:«Τσιμεντοστρώσεις - πλακοστρώσεις κοινοχρήστων 

χώρων». 

173 / 2001  Ομοίως του έργου: «Συντήρηση δρόμων». 

 

174 / 2001 Ομοίως του έργου: «Συντήρηση αγροτικών δρόμων πόλης Σερρών». 

175 / 2001 Ομοίως του έργου: «Επισκευή-Συντήρηση πεζοδρομίων». 

   Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ                               ΣΥΜΕΩΝΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 
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Τ Α   Μ Ε Λ  Η 

 

 

Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αργυριάδης Νικόλαος 

 

Βαβαλέκας Ιωάννης 

 

Βέρρος Κων/νος 

 

Βλάχος Ηλίας 

 

Βλάχος Ιωάννης 

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Εμμανουηλίδου Καίτη 

 

Ζαπάρα Μαίρη 

 

Καβακλιώτης Αντώνιος 

 

Καϊδατζής  Νικόλαος 

 

Κουρουζίδης Μηνάς 

 

Κωνσταντινίδου Ελένη 

 

Μπάρκας Αθανάσιος 

 

Νέδος Νικόλαος 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίγκας Γεώργιος 

 

Στρατουδάκης Στυλιανός 

 

Σωτηριάδης Δημήτριος 

 

Τερζόπουλος Γεώργιος 

 

Τότσιος Ηλίας 

  


